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Komite OK SZDL Velenje 

Pred drugo programsko volilno 
konferenco 

Priprave na drugo programsko 
volilno konferenco občinske or-
ganizacije ZKS Velenje, ki bo v so-
boto, 28. marca v domu kulture, 
potekajo po načrtu. Tako so 
ugotovili na seji komiteja občinske 
konference 11. marca, ko so 
ocenjevali dosedanje priprave na 
programsko volilno konferenco 
občinske organizacije ZKS Velenje 
in na problemske konference 
komunistov energetskega dela REK 
Velenje, Gorenja in Vegrada. 

Te dni obravnavajo na sestankih 
osnovnih organizacij ZK ,,Poročilo 
o uresničevanju programske 
usmeritve velenjske občinske or-
ganizacije ZKS v obdobju med dve-
ma programsko volilnima konfe-
rencama", volijo pa tudi delegate 
za drugo programsko volilno 
konferenco občinske organizacije 
ZK. Predtem so poročilo 
obravnavali na seminarjih za se-
kretarje osnovnih organizacij ZKS 
in v komisijah, ki delujejo pri 
občinski konferenci ZKS Velenje. 

Pred drugo programsko volilno 
konferenco občinske organizacije 
ZKS Velenje bodo v Šaleški dolini 
tri problemske konference komu-
nistov, na katerih bodo spregovori-
li o nekaterih najpomembnejših 
vprašanjih, ki bodo uvrščena tudi 
na dnevni red konference, ki bo 28. 
marca, in sicer uresničevanje politi-
ke gospodarske stabilizacije, 
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nadaljnja krepitev samoupravnega 
in družbenoekonomskega položaja 
delavcev, organiziranost in 
usposobljenost organizacij ZKS za 
ostvaritev zastavljenih ciljev itd. 
Stališča, izoblikovana in sprejeta 
na problemskih konferencah, bodo 
hkrati tudi osnova za razpravo na 
programsko volilni konferenci 
občinske organizacije ZKS. 
Problemska konferenca komu-
nistov Vegrada je bila 17. marca, 
komunisti Gorenja se bodo sestali 
23. marca, dan zatem pa bo 
problemska konferenca komu-
nistov rudnika lignita Velenje in 
šoštanjskih Termoelektrarn. 

V četrtek, 19. marca so na 
razširjeni seji komiteja OK ZKS 
Velenje poslušali informacijo o 
poteku obravnav ,,Poročila o 
uresničevanju programske usmerit-
ve uclenjske občinske organizacije 
ZKS v obdobju med dvema 
programsko volilnima konferenca-
ma" v osnovnih organizacijah ZKS 
ter predloge za njegovo dopolnitev. 
Beseda je tekla tudi o stališčih 
osnovnih organizacij ZKS do 
predlaganih kadrovskih rešitev, na 
dnevnem redu pa je bil še predlog 
programske usmeritve občinske or-
ganizacije ZKS Velenje za delo v 
prihodnje. 

Pred bližnjo drugo programsko 
volilno konferenco občinske or-

ganizacije ZKS Velenje je bila v sre-
do, 18. marca seja občinske kon-
ference ZKS Velenje, na kateri so 
skušali oceniti, kako so v temeljnih 
in drugih organizacijah združenega 
dela v Salaški dolini pri delu in 
gospodarjenju v preteklem letu ter 
pri pripravi srednjeročnih razvoj-
nih načrtov upoštevali stabilizacij-
ska stališča in usmeritve zveze ko-
munistov. 

Komite občinske konference 
ZKS Velenje je na zadnji seji 
obravnaval tudi naloge ZKS pri 
oblikovanju kadrovskih predlogov 
in razrešitev za odgovorna mesta v 
velenjski družbenopolitični skup-
nosti. Med razpravo je bilo posebej 
poudarjeno, da morajo biti 
predlagane take kadrovske rešitve, 
ki bodo zagotavljale tako kontinui-
teto v delu kot še hitrejše 
uveljavljanje delegatskega in po-
litičnega sistema. 

Letošnja zima je bOa dolga in huda, zato smo vsi že komaj čakali pomladi, ki se začenja z 
današnjim dnem. Upamo, da bo tako dosledna kot zima z mrazom in snegom, torej polna 
sonca. Tudi sobotno srečanje mladih pevcev velenjske občine je bilo pomladansko obarvano, 
saj so nas mladi navdušili s svojo živahnostjo in lepimi pesmimi. 

Seja sveta osmih občin 

Vrsta skupnih vprašanj in nalog 

Zgornja Polskava 

Načrti RŠC Velenje 
1 V soboto, 21. marca bodo s 
priložnostno slovesnostjo pre-
dali svojemu namenu nove 
proizvodne prostore temeljne 
organizacije združenega dela 
Serijska proizvodnja velenjske-
ga Rudarskega šolskega centra 
na Zgornji Polskavi v občini 
Slovenska Bistrica. V novem 
obratu, kjer bodo delali izdelke 
kovinske galanterije, zaposluje-

jo zdaj že 60 delavcev, ko pa bo 
proizvodnja povsem stekla, pa 
se bo število zaposlenih podvo-
jilo. 

V tozdu Serijska proizvodnja 
RŠC Velenje pa načrtujejo, da bi 
najpozneje leta 1983 zgradili na 

.Zgornji Polskavi še eno proiz-
vodno dvorano, v kateri bi iz-
delovali opremo za perutninar-
ske farme. 

Sredi prejšnjega tedna so se v 
prostorih nazarskega delavskega 
doma na seji zbrali člani sveta 
občin celjskega območja. Na 
začetku seje so pri pregledu 
uresničevanja sklepov s prejšnje 
seje ugotovili, da družbeni organ, 
ki naj bi usklajeval preobrazbo 
pravosodja, še ni ustanovljen. Na 
tokratni seji so se dogovorili, da 
je treba akcijo pospešiti. Zato 
bodo izvršni sveti vseh osmih 
občin imenovali po enega pred-
stavnika, v družbenem organu pa 
naj ne bi bilo članov s področja 
pravosodja. Seveda bodo pravo-
sodni organi članom bodočega 
družbenega organa nudili vso 
potrebno strokovno pomoč. 

Mnenje vseh občin je tudi, da 
posebnih koordinacijskih odbo-
rov za preobrazbo pravosodja v 

Problemska konferenca ZK 

0 položaju gradbeništva 
V torek popoldne so se sešli na 

problemsko konferenco komunisti 
Vegrada. Na njej so celovito in 
odkrito spregovorili o vseh težavah 
v gradbeništvu in pri tem posebej 
opozorili na nujnost povezovanja 
in zagotavljanja normalnih 
pogojev gospodarjenja. Veliko 
časa so namenili tudi svojim 
notranjim težavam in slabostim, 
delu in položaju gradbenega delav-
ca ter uresničevanju stabilizacij-

skega akcijskega programa delo-
vne organizacije. 

To je bila prva problemska 
konferenca v občini v kratkem se 
bodo na podobno sešli tudi 
Komunisti Rudnika in Termoelek-
trarn Gorenja, z njimi pa dajejo 
tudi velenjski komunisti svoj pri-
spevek tudi k pripravam na pro-
blemsko konferenco slovenskih 
komunistov v gradbeništvu, ki bo 
konec tega meseca. 

V Velenju so pričeli ob koncu preteklega leta zidati prizidek k domu 
za varstvo odraslih ob Kidričevi cesti. Izvajalec gradbenih del je 
velenjski Vegrad, dela pa naj bi končali konec letošnjega leta. 
Investitor mora zagotoviti še finančna sredstva za opremo, 
prizidek, v katerem bo 60 novih mest, pa naj bi predali namenu 
prihodnje leto. Več o tem na 5. strani 

Nova 
stanovanja za 
delavce TEŠ 

Ob Tovarniški poti v Šoštanju 
bodo začeli maja letos graditi nov 
29-stanovanjski blok za delavce 
šoštanjskih Termoelektrarn, inve-
stitor bloka pa bo samoupravna 
interesna stanovanjska skupnost 
občine Velenje. Nov blok, vseljen 
bo predvidoma ob koncu prihod-
njega leta, se bo lepo vključeval v 
okolje in dal delu Glavnega trga 
novo podobo. 

Leta 1983 pa bodo kot načrtuje-
jo, v bližini prvega bloka začeli 
graditi za delavce šoštanjskih 
Termoelektrarn enak blok, prav 
tako za 29 stanovanji. 

posameznih občinah ne bodo 
imenovali. 

Tudi akcija glede zgodovinske-
ga arhiva v Celju uspešno poteka 
v vseh osmih občinah celjskega 
območja in še v šestih zasavskih. 
Po razrešenih finančnih vpraša-
njih se bo investicijski in projekt-
ni svet oblikoval v maju, takoj 
izbral projektanta in izdal naro-
čilo za načrt. Razdelilnik za 
plačilo projekta je že izdelan, 
sredstva pa naj bi zagotovili v 
letošnjih občinskih proračunih. 

V drugi točki dnevnega reda so 
se člani sveta seznanili s potekom 
priprav na ustanovitev samou-
pravne interesne skupnosti za 
preskrbo prebivalstva celjske re-
gije. Ugotovili so, da podpisova-
nje samoupravnega sporazuma v 
občinah kasni, tudi zaradi nejas-
nih razlag glede podpisnikov, kot 
je bil to primer v občini Velenje. 
Ne glede na to je po zadnjih 
podatkih jasno, da so akcijo 
vendarle povsod pospešili in 
podpisovanje naj bi zaključili do 
20. marca. Skupščino skupnosti 
naj bi torej ustanovili najkasneje 
do 15. aprila. Zbor izvajalcev je 
že oblikovan, delegatov za zbor 
uporabnikov pa do seje občine še 
niso imenovale. Tudi sindikati so 
svoj del naloge že opravili, v 
zaostanku pa je akcija Socialistič-
ne zveze. Kakorkoli že, vse 
nejasnosti je treba nemudoma 
razrešiti in akcijo ustanavljanja 
zaključiti, probleme preskrbe 
prebivalstva zagotovo ne bi smeli 
zanemarjati. 

V naslednji točki so se člani 
sveta seznanili z akcijo pokriva-
nja izgub v celjski mesni industri-
ji katerih poglavitni vzrok so 
izrazita cenovna neskladja na 
trgu z mesom in še vedno neus-
pešeno medrepubliško dogovar-
janje. Mnenja v razpravi so bila 
sicer zelo deljena, vendar so člani 
sveta le sprejeli načelno stališče 
glede načina pokrivanja izgub. 

V nadaljevanju seje so udele-
ženci razpravljali še o pripravlja-
nju gradiva za dogovor skupnih 
temeljih planov občin celjskega 
področja za naslednje srednje-

ročno obdobje. Izčrpna razprava 
je izoblikovala stališča naj dogo-
vor ne bo skupek načrtov posa-
meznih občin, prav tako pa ne 
sme biti v njem preveč načelno-
sti, saj dogovora zaradi dogovora 
tudi ne potrebujejo. Dogovor naj 
bo torej seštevek najpomembnej-
ših ciljev in nalog, ki so pomemb-
ne za vse ter za dve ali več občin. 
Sem seveda sodijo prostorsko 
načrtovanje, vodno gospodar-
stvo, promet, kmetijstvo, turi-
zem, oskrba z gorivi in surovina-
mi, kadrovska problematika, v 
dogovoru pa naj bi opredelili 
tudi odnos do manj razvitih 
občin in do sosednjih regij, prav 
tako pa tudi prelivanje sredstev 

med občinami. Pripomb na delo-
vno gradivo, in na osnutek, ki ga 
je pripravila posebna komisija, je 
bilo seveda še več. Na podlagi 
teh pripomb in razprave bo 
komisija v najkrajšem možnem 
času pripravila predlog dogovora 
o katerem bo potem znova stekla 
javna razprava. 

Na koncu seje so člani sveta 
občin celjskega območja obrav-
navali še predlog sporazuma o 
uskladitvi davčne politike v regiji 
za letošnje leto. Predlog je pri-
pravila delovna skupina načelni-
kov davčnih uprav občin celjske 
regije. 

J. P. 

SŠGZ Velenje 

3. seja skupščine 
V sredo, 18. marca je bila v 

Velenju 3. seja skupščine Savinj-
sko šaleške gospodarske zbornice. 
Na seji so obravnavali in potrdili 
poročilo o delu te medobčinske 
gospodarske zbornice in zaključili 
račun za leto 1980, sprejeli pa so 
tudi program dela in finančni 

načrt Savinjsko šaleške gospo-
darske zbornice Velenje za leto 
1981. 

Uspel referendum 

Skupaj gostinstvo 
in Rdeča dvorana 

Pretekli teden so zaposleni v 
delovnih organizacijah Gostinstva 
in Rdeča dvorana Velenje na 
referendumu sprejeli samoupravni 
sporazum o združitvi v novo 
delovno organizacijo Turizem, go-
stinstvo in propaganda Velenje 
(TGP). Nova delovna organizacija 
bo imela tri tozde: Turizem, 
Gostinstvo in Ekonomska 
propaganda. 

V delovni organizaciji Gostinstvo 
je za združitev glasovalo 86,7 od-
stotka vseh zaposlenih, v delovni 
organizaciji Rdeča dvorana pa ne-
kaj manj kot 79 odstotkov vseh 
zaposlenih. 

Za vršilca dolžnosti direktorja 
nove delovne organizacije so ime-
novali Toneta Hladina, dosedanje-
ga direktorja Gostinstva. 

Prejšnji teden je bila v Velenju na obisku delovna skupina predsedstva Zve-
ze socialistične mladine Slovenije. Člani delovne skupine so obiskali os-
novno organizacijo ZSMS v tozdu Štedilniki (TGO Gorenje), ter se 
pogovarjali o aktualnih problemih, ki tarejo mlade iz naše občine pri 
njihovem vsakdanjem delu in življenju. Spregovorili so o 
družbenoekonomskih problemih, s katerimi se srečuje združeno delo v naši 
dolini in nalogah, ki jih mora mladina uresničiti, dotaknili so se problemov 
zaposlovanja in vzgojno izobraževalnega sistema ter spregovorili o sistemu 
obrambe in zaščite. 
Po pogovoru so si člani delovne skupine ogledali del proizvodnje TGO 
Gorenje ter se seznanili z delovnimi pogoji delavcev te tovarne. 
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Komunisti o delu mozirske občine 

Več sodelovanja in pomoči 
Na nedavni skupni seji komiteja 

občinske konference ZK in pred-
sedstva občinske konference 
ZSMS Mozirje so udeleženci 
obravnavali in ocenili delovanje 
mladih komunistov v organizaci-
jah in organih ZSMS. Ugotovili 
so, da je mladinska organizacija v 
zadnjem obdobju bistveno razširila 
svojo dejavnost. ' bodoče bodo 
največ pozornosti namenili nadalj-
nji krepitvi množičnega delovanja 
mladih in krepitvi vloge mlade 
generacije v vseh oblikah družbene 
organiziranosti. Najpomembnejša 
naloga bo nadaljnje ustanavljanje 
osnovnih organizacij ZSMS pov-
sod tam, kjer mladi živijo in delajo 
in predvsem zagotovitev bistveno 
boljšega dela mladih komunistov v 
organih in organizacijah ZSMS. 

Nedvoumno je namreč dejstvo, 
da so mladi zelo aktivni v društvih, 
d ružben ih o rgan izac i j ah , 
samoupravnih organih, v drugih 
družbenopolitičnih organizacijah 
in drugod, veliko šibkejše pa je 
njihovo organizirano delovanje v 
vrstah zveze socialistične mladine. 
Za mlade v mozirski občini namreč 
še vedno veljajo besede, ki jih je o 
mladih večkrat ponavljal tovariš 
Tito. 

Dejal je namreč, da je naša mla-
dina čudovita, da se je sposobna 
boriti, razvijati naš samoupravni 
socialistični sistem, da pa nikakor 
ni zadovoljen z organiziranim de-
lom mladinskih organizacij. Mladi 
mozirske občine so v preteklosti 

vsekakor posvečali premalo 
pozornosti idejno-političnemu delu 
in izobraževanju, v delo svojih os-
novnih organizacij so vtkali 
premalo družbeno-politične zrelo-
sti in enotnosti. Skratka, premalo 
so se pojavljali kot predstavniki 
družbeno-politične organizacije 
mladih. Zavedajo se namreč, da bi 
morali kot nosilci razvoja in obli-
kovalci prihodnosti najti,več časa 
in zanimanja za .reševanje vseh 

^problemov, ki se porajajo v naši 
družbi. 

V združenem delu mozirske ob-
čine je bilo doslej ustanovljenih 11 
osnovnih organizacij, v vseh večjih 
temeljnih in drugih organizacijah 
združenega dela torej. V nekaterih 
manjših delovnih organizacijah so 
možnosti za organizirano delova-
nje mladih bolj skromne. Vzroki 
so seveda različni, konferenca 
mladih delavcev pa si je vseeno 
zadala nalogo, da bo v najkrajšem 
času temeljito ocenila razmere in 
skušala povsod ustanoviti osnovne 
organizacije. Zelo pomembna 
naloga je seveda tudi oživitev dela 
v tistih osnovnih organizacijah v 
katerih mladi ne delujejo dovolj 
stalno in vsebinsko bogato. Na 
skupni seji so mladi tudi poudarili, 
da pogrešajo več sodelovanja z 
osnovnimi organizacijami ZK in 
da opravijo vse premalo skupnih 
akcij. 

Mladi imajo svojo osnovno or-
ganizacijo v vsaki krajevni 
skupnosti Gornje Savinjske doline. 

V mozirski KS so tri, v nazarski in 
ljubenski pa po dve. Osnovni pro-
blem na tem področju je vsekakor 
slaba povezava med osnovnimi or-
ganizacijami in občinsko kon-
ferenco. Prva naloga občinske 
konference in predsedstvo 
konference mladih v krajevnih 
skupnostih bo torej obisk vseh os-
novnih organizacij, saj doslej z 
vabili na različne sestanke in 
posvete niso dosegli skoraj nikakr-
šnega uspeha. Poseben problem v 
krajevnih skupnosti je slabo 
delovanje tistih mladink in mla-
dincev, ki so zaposleni in se torej 
izgovarjajo na delo v osnovni o-
rganizaciji v svojem delovnem 
okolju. Tudi zato so mladi dali 
pobudo za ustanovitev krajevnih 
svetov. To je še zlasti pomembno v 
Mozirju in v Nazarjah, kjer je naj-
več osnovnih organizacij ZSMS. 

V zadnjem obdobju je šepalo 
delo mladih v kmetijstvu. V 
mozirski občini je bilo ustanovlje-
nih pet aktivov mladih zadružni-
kov, razen v enem pa je delo po 
začetnem zagonu skoraj povsem 
zastalo. Zato so predstavniki 
občinske konference v januarju 
obiskali vse aktive in se pogovorili 
z mladimi kmetovalci, pripravili pa 
so tudi skupni sestanek na 
Zgornjesavinjski kmetijski zadru-
gi. Sadovi teh naporov so že vidni, 
saj so prejšnji mesec v aktivih 
opravili volitve in kaže, da bo delo 
aktivov mladih zadružnikov znova 
zaživelo. Slabo je tudi sodelovanje 

med mladimi kmetovalci in osnov-
nimi organizacijami ZSMS, 
čeprav je tudi res, da je krivda 
obojestranska. Ob tem pa v nobe-
nem primeru ne bi smeli pozabiti 
na aktiv mladih zadružnikov v 
Šmihelu, ki deluje izredno in 
vključuje pravzaprav vse mlade na 
tem področju. 

Na podlagi vseh teh ocen so na 
skupni seji komiteja občinske kon-
ference ZK in predsedstva občin-
ske konference ZSMS sprejeli vr-
sto sklepov. Krepitvi dela osnovnih 
organizacij ZSMS bodo morale v 
bodoče nameniti veliko več časa in 
pozornosti osnovne organizacije 
ZK, pa tudi mladi komunisti sami 
bodo morali okrepiti svoje delo. 
Pripravili bodo podrobno oceno 
vključevanja mladih v različne 
delegacije in samoupravne organe 
in se obenem temeljito .pripravili 
na skupščinske volitve. Osnovne 
organizacije ZK in ZSMS bodo 
ocenile kadrovske razmere v 
združenem delu ter problematiko 
štipendijske politike in zaposlova-
nja mladih. Veliko več časa bodo 
namenili tudi kadrovskim vpraša-
njem v mladinski organizaciji in 
idejno-političnemu usposabljanju 
mladih. Pri uresničevanju te in 
drugih naiog bodo mladi, v bodoče 
deležni veliko več pomoči in 
sodelovanja zveze komunistov, kar 
bo njihovo delo vsekakor še bolj 
okrepilo in obogatilo. 

J. P. 

TOZD GALIP 

EPIK velenjska plastika 
n sub.o 
63320 velenje 
celjska cesta 
telefon (063) 
850 138, 850 410 

Komisija za delovna razmerja TOZD Galip 

objavlja 

prosta dela in naloge: 

1. VODENJE PROIZVODNJE 
Pogoji: višješolska ali srednješolska izobrazba strojne 

smeri in 3 oziroma 5 let delovnih izkušenj, zaže-
Ijene delovne izkušnje na področju armiranega 
poltestra. 

2. OPERATIVNI TEHNOLOG 
Pogoji: srednješolska izobrazba strojne smeri in 3 leta 

delovnih izkušenj. 

3. VODENJE IZMENE 
Pogoji: strojna delovodska šola ali poklicna šola (ključavni-

čar) — 2 leti delovnih izkušenj. 

4. KONTROLIRANJE KVALITETE 
Pogoji: VK ali KV ključavničar in 2 oziroma 3 leta delovnih 

izkušenj pri opravljanju del kontroliranje kvalitete. 

Za navedena dela se sklepa delovno razmerje za nedoločen 
čas s poskusno dobo določeno po pravilniku o delovnih raz-
merjih. 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandidati 
pošljejo v roku 15 dni od dneva objave na naslov VEPLAS 
VELENJE, Celjska c. 35, Velenje. 
O izbiri bodo prijavljeni kandidati obveščeni v 15 dneh od 
poteka roka za sprejemanje prijav. 

Potrdili delovni program 
Pretekli teden so se na 11. seji 

skupščine sešli delegati obeh 
zborov občinske skupnosti otro-
škega varstva Velenje. Največ* 
pozornosti so namenih obravnavi 
in potrditvi programa te skupnosti 
za leto 1981, obravnavi cene do-
govarjanja za obdobje 1981—85, 
realizaciji finančnega načrta sku-
pnosti za preteklo leto. potrdili pa 
so tudi dogovor o enotnih merilih 
za pridobitev pravice do mini-
malnega obsega denarnih pomoči 
otrokom. 

Program občinske skupnosti 
otroškega varstva za to leto je bolj 
obsežen in pester od preteklega. S 
I. januarjem letošnjega leta je 
skupnost v celoti prevzela izpla-
čevanje vseh denarnih pomoči 
(otroški dodatek) in izvajanje 
postopka za izplačevanje nad-
omestil za porodniški dopust ter 
organizacijo in financiranje 
skrajšane priprave otrok na šolo. 
Prav zaradi teh sprememb ne bo 
več povsem enotnih meril za do-
deljevanje denarnih pomoči v SR 
Sloveniji. Po podatkih službe 
zdravstvene skupnosti prejema v 
občini Velenje otroški dodatek, 
(od sedaj naprej socialno pomoč) 

10.500 otrok delavcev in upoko-
jencev ter 300 otrok kmetov. V 
tem letu bo skupnost največ po-
zornosti namenila vzgojnovar-
stveni dejavnosti in družinskemu 
varstvu, ki ga razvijajo v občini že 
šesto leto. Glavna naloga v do-
datnem programu skupnosti 
otroškega varstva je sistematična 
skrb za vzdrževanje otroških 
igrišč, ki so doslej dogovorjena in 
urejena v naši občini. Del skrbi pa 
bodo pri skupnosti namenili še 
delu z otroki in starši v krajevnih 
skupnostih ter skrbi za zdravo 
prehrano šolskih in predšolskih 
otrok. Največ denarja bo občin-
ska skupnost otroškega varstva 
Velenje v programu naložb izlo-
čila za dokončanje jasli v naselju 
Šalek II. Investicijska vrednost 
objekta je 45 milijonov dinarjev, v 
njem pa bo 10 oddelkov za 168 
otrok. Največja pridobitev bo 
vsekakor 6 oddelkov za 80 otrok 
do tretjega leta starosti, saj so za to 
starostno skupino na voljo na-
jmanjše zmogljivosti. Del sredstev 
bo skupnost prispevala za uredi-
tev in opremo manjšega otroškega 
igrišča ob enem oddelku dnevne-

• ga varstva v krajevni skupnosti 
Gaberke. Za gradnjo vrtca v 

Šmartnem ob Paki, načrtovan je 
bil že delno v prejšnjem srednje-
ročnem obdobju, bo skupnost 
otroškega varstva pričela v letu 
1981 zbirati potrebna sredstva ter 
pripravljati dokumentacijo za 
nemoten potek gradnje v letu 
1982. Objekt bo delno zgrajen s 
sr^stvi tretjega samoprispevka, v 
njem pa bo 5 oddelkov za 100 
otrok v starosti od 8 mesecev do 1 
leta starosti. Zaradi velikih izgub v 
preteklem letuje skupnost prosila 
združeno delo za odobritev pre-
sežkov te skupnosti. Če jim zdru-
ženo delo ne bo dovolilo poseči v 
naložbe, se bo morala gradnja 
otroškega vrtca v Šmartnem ob 
Paki premakniti še za nekaj me-

Na 11. seji skupščine so 
delegati sklepali tudi o višini 
denarnih pomoči in dohodko-
vnih pogojih v tem letu. Skle-
nili so, da ima pravico do de-
narne pomoči v znesku 1000 
dinarjev otrok delavca ali 
upokojenca, če skupni doho-
dek družine ne presega 2.200 
dinarjev mesečno na družin-
skega člana, 600 dinarjev le 

Jezikovno razsodišče 

Deskanje, deskalni Idub 

Občinska konferenca SZDL 
iz Pirana se je obrnila na Jezi-
kovno razsodišče za mnenje v 
zvezi s preimenovanjem 
,,Športnega društva Keka" v 
,,Windsurfing klub Piran" in 
zapisala: ,,Na našo pripombo o 
uporabi angleškega izraza v 
imenu so nam pojasnjevali, da je 
ta izraz mednarodno verificiran 
in da ni ustreznega slovenskega 
ali italijanskega." 

Ker je ena od nalog Jezikov-
nega razsodišča boj z 
nepotrebnimi tujkami, tudi pri 
p o i m e n o v a n j u d e l o v n i h 
organizacij, društev, klubov in 
podobno, predlagamo pi-
ranskemu klubu, naj namesto 
surfinga sprejme slovenski izraz 
deskanje, ki ga za to panogo 
športa uporablja mariborski 
Večer. 

Člen 417. Zakona o zdru-
ženem delu namreč določa, da 
ime delovne ali temeljne 
organizacije ,,ne sme vsebovati 
izrazov, ki so neznani v jezikih 
narodov in narodnosti Jugosla-
vije". To smiselno velja tudi za 
društva in klube. 

Izraz deskanje je naslonjen na 

bistveno potrebščino pri tem 
športu — deska — in narejen kot 
v podobnih igralnih ali športnih 
panogah: žoga — žoganje, 
kotalke — kotalkanje. Izpeljava 
in uporaba sta zadosti prožni in 
nazorni: deskati se po morskih 
valovih, deskanje na morju, des-
kanje na jezeru, deskalni šport, T 
deskalne tekme, deskalni klub 
(torej: PIRANSKI DESKALNI 
KLUB ali DESKALNI KLUB 
PIRAN), deskalec, deskalka, 
deskalski tečaj, deskališče, 
deskalnica. . . . 

Tujka surfanje je torej povsem 
nadomestljiva, o tem nam priča 
tudi izraz daskanje, ki ga za ta 
šport uporabljajo na 
srbohrvaškem področju. 

Razsodišče vabi posameznike, 
društva, organizacije in vse 
druge, ki jim ni vseeno, kako 
Slovenci govorimo in pišemo, 
naj predloge in pobude za boljše 
jezikovno izražanje pošiljajo na 
naslov: Sekcija za slovenščino v 
javnosti, Jezikovno razsodišče, 
RK SZDL Slovenije, 61000 LJU-
BLJANA, Komenskega 7. 

Dober slovenski jezik naj bo 
naša skupna skrb! 

»NAŠ ČAS« glasilo SZDL. izdaja 
Center za informiranje , p ropagando 
in založništvo Velenje, p. o . . Velenje, 
cesta Krantiška Foita 10. 

»NAS ČAS« je bil ustanovljen I. 
maja l%5; do I. j anua r j a 1973 je 
izhajal kol štirinajstdnevnik »ŠA-
l.l-SKI R U D A R « , kol lednik pa iz-
haja »NAŠ ČAS« od 1. marca 1973 
naprej. 

URKDNIŠTVO. Marijan Lipo-
vSek (direktor in glavni urednik). 
Stane Vovk (odgovorni urednik). 
Janez Plesnik. Ta t jana Podgoršek. 
Boris Zakošek in Mira Zakošek 
(novinarji). 

Izhaja oh petkih. 

Uredništvo in uprava Velenje, ce-
sta Krantiška Foita 10. telefoni (063) 
850-087. 850-316. 850-317. Brzojavni 
naslov: Informativni center Velenje. 

C ena posameznega izvoda je 7 
dinarjev, letna naročnina pa 300 di-
narjev (za tujino"600 dinarjev). 

Žiro račun pri SDK. podružnica 
Velenje, številka 52800-603-38482. 

Graf ična priprava, tisk in odpre-
ma: C G P Večer. Maribor . 

Nenaročcnih rokopisov in foto-
grafij ne vračamo. 

Za »NAŠ C AS« se po mnenju Se-
kretariata za informacije izvršnega 
sveta Skupščine SR Slovenije, šte-
vilka 421-1/72 z dne 8. februar ja 
1974 ne plačuje temeljnega d.u k.i ,„1 
prometa proizvodov, 

takrat, če je skupni dohodek 
družine od 2.800 do 3.900 di-
narjev na družinskega člana, 
350 dinarjev mesečno pa otrok 
kmeta oziroma druge družine, 
ki jim je pomoč nujno potreb-
na in če skupni katastrski do-
hodek kmečkega gospodinj-
stva ne presega 9.000 dinarjev 
oziroma 2.800 dinarjev katas-
trskega dohodka na družin-
skega člana. Pri ugotavljanju 
upravičenosti do denarnih po-
moči se upoštevajo vsi do-

hodki, razen štipendij, preži-
vnin ter vseh že dodeljenih 
socialnih dajatev, ki se upo-
števajo v zneskih leta 1981. Le 
rudarjem se pri uveljavljanju 
te pravice ne bo upoštevalo 
nadurno delo. Pravico do po-
večane denarne pomoči v 
znesku 320 dinarjev mesečno 
ima telesno ali duševno priza-
det otrok delavca, upokojenca 
ali kmeta, če je družina zaradi 
tega v bistveno težjem social-
nem položaju, 150 dinarjev 

mesečno ima otrok delavca, 
upokojenca ali kmeta, ki ima 
lastnost edinega hranilca, če 
nima otrok lastnega vira do-
hodka ali pa je ta tako nizek, 
da je zaradi tega družina v 
težkem socialnem položaju. 
Dokazila o upravičenosti do 
denarne pomoči so morali ob-
čani vložiti najkasneje do 
marca, sicer se jim bo s 
majem 1981 ustavilo izplače-
vanje denarne in povečane 
pomoči. 



r Pogovori o položaju in prihodnjem razvoju energetike v Šaleški dolini 

Tudi razvoj energetike naša skupna prednostna naloga 
Kot smo že poročali so se v sredo, 11. marca mudili na 

krajšem obisku v Velenju tovariši Viktor Avbelj, predsednik 
Predsedstva SR Slovenije, Tone Bole, član Predsedstva SR 
Slovenije in Janez Zemljarič, predsednik izvršnega sveta Skup-
ščine SR Slovenije. 

Gostje so najprej obiskali velenjsko občinsko skupščino, 
zatem pa sta si Viktor Avbelj in Janez Zemljarič v tozdu Jama 
Skale Rudnika lignita Velenje ogledala najsodobnejše mehani-
zirano odkopno polje »Dowty«. Pozneje so se gostje sešli na 
krajšem pogovoru s predstavniki Rudarsko elektroenergetskega 
kombinata Velenje, občinske skupščine Velenje ter občinskih 
vodstev družbenopolitičnih organizacij. Govorili so o doseda-
njem razvoju REK Velenje ter o njegovih nalogah v zvezi z 
razvojem energetike v naši republiki, prav tako pa tudi o pri-
hodnjem razvoju Šaleške doline s posebnim poudarkom na raz-
vojnih hotenjih in težavah energetike. > 

Dosežki, razvojne naloge, ho-
tenja in težave Rudarsko 
elektroenergetskega kombi-
nata Velenje 

Član kolegijskega poslovnega 
odbora REK Velenje Rafko 
Berločnik je goste seznanil z 
doseženimi uspehi kombinata, 
spregovoril pa je tudi o težavah ki 
jih ovirajo pri doseganju še boljših 
rezultatov. 

Od leta 1974 do leta 1980 so let-
no proizvodnjo lignita povečali od 
3 milijone 900 tisoč ton na 4 mili-
jone 700 tisoč ton nakopanega 
premoga, zmogljivosti v termo 
elektrarnah v Šoštanju pa so se 
skoraj podvojile: Razvili so proiz-
vodnjo . nekatere nujno potrebne 
rudarske opreme in navezali 
kooperaeijske stike z angleškim 
podjetjem Dowty. Tudi do-
hodkovno povezovanje rudnika in 
termo elektrarn so utrdili, potrebno 
pa bo še krepiti medsebojno 
povezanost na vseh tistih pod-
ročjih, ki kakorkoli vplivajo na 
skupen rezultat; še tesnejše načrto-
vanje do večjega združevanja 
sredstev. 

Zaradi znanih vzrokov v 
elektrogospodarstvu Slovenije je 
energetski del REK leto 1980 kon-
čal praktično brez ostanka do-
hodka. Odprto in nerešeno je za 
zdaj vprašanje sklada skupne 
porabe. Večletni izpadi dohodka 
gotovo slabo vlivajo na razpo-
loženje v kolektjvu, obenem pa 
likvidnostne težave tudi resno 
ogrožajo nemoteno proizvodnjo. 
Kljub prizadevanjem in naporom, 
ki so jih v velenjskem kombinatu 
vložili za odpravo teh težav, pa 
niso prepričani, da bo letos stanje 
bistveno boljše. 

Ob vse tem pa se srečujejo še z 
omejitvami pri uvoz opreme. Po 
besedah Rafka Berločnika so v 
zadnjih letih skrčjli uvoz le na ti-
sto opremo, ki je doma ni mogoče 
dobiti.To kažejo tudi podatki, saj 
je bilo leta 1978 še 70 % odstotkov 
opreme uvoženo, lani le še 40, 
letos pa predvidevajo, da se bo ta 
številka znižala na 30 odstotkov. 
Sami — delovna organizacija 
Elektrostrojna oprema pa 
proizvajajo približno 50 odstotkov 
delov hidravličnega podporja. 
Seveda je težav še cel kup, in to 
zelo resnih — od zapletenih -
tehničnih, ki so pogojene z vse 
večjimi montangeološkimi pogoji 
zaradi vse večjih globin odko-
pavanja, prek kadrovskih pa do 
širših ekonomskih težav. Ob nji-
hovem bolj ali manj uspešnem 
premagovanj pa si zlasti pri-
zadevajo, da bi zagotovili 
nepretrgano proizvodnjo in 
upoštevali stabilizacijska pri-
zadevanja. 

Za zagotovitev stalne proiz-
vodnje v Rudniku lignita Velenje v 
višini 4,7 milijona ton premogaVia 
leto bodo potrebna vlaganja zlasti 
v opremo in v pogoje, da bi bil ru-
darski poklic zanimivejši za mlade. 
Nujna bo tudi zamenjava strojev 
in naprav, saj znaša stopnja-nji-
hove iztrošenosti približno 80 
odstotkov. Ker je celotna amorti-
zacija premajhna za redno 
obnavljanje opreme, naj bi v ta 
namen pridobili del energetskih 
sredstev, računajo pa tudi na 
skorajšnjo razdelitev bencinskega 
dinarja. Odstotek mehaniziranih 
čel naj bi od letošnjih 60 odstotkov 
povečali na približno 90 v 1985. 
Tako bi klasični način odko-
pavanja ostal le še v tistih delih 
rudnika, kjer zaradi pogojev dela 
z mehaniziranimi odkopi ne bi 
bilo mogoče. Seveda pa bo takšna 
stopnja mehanizacije še izboljšala 
varnost pri delu, obenem pa naj bi 
vplivala ob urejevanju drugih 
zadev, tudi na večje zanimanje 
med mladimi za rudarski poklic v 
Sloveniji. 

Sodobna proizvodnja v ru-
darstvu pa ni pogojena -le z 
modernizacijo pridobivanja ampak 
z modernizacijo drugih del, zlasti 

še z avtomatizacijo naprav za 
varnost. Trenutno je največja 
naložba velenjskega kombinata 
izgradnja nadomestnih objektov v 
Prelogah. Objekte so začeli graditi 
pred dvema letoma, gradnjo pa 
naj bi leta 1985. Od minimalno 
potrebnih sredstev za to leto v 
višini več kot 1 miljardo dinarjev 
je zagotovljenih le 700 milijonov 
dinarjev. 

Rafko Berločnik je spregovoril 
še o naložbah v drugih delovnih 
organizacijah REK-a. V šoštanjs-
kih termoelektrarnah so naložbe 
usmerjene v odpravljanje ozkih grl 
proizvodnje ter v zamenjavo 
dotrajane opreme. Druge delovne 
organizacije kombinata bodo 
vlagale denar v stroje, ki so 
potrebni za proizvodnjo opreme 
kot nadomestilo uvoza. Tako naj 
bi za samohodno hidravlično 
podpodrje uvažali le manjši del, 
večino pa naredili v delovni 
organizaciji ESO, delno pa tudi v 
sodelovanju s kombinatom Bratst-
vo iz Pucarjevega. Povečali naj bi 
še predelavo odpadnega pepela in 
omogočili DO Plastika, da se bo 
hitreje vključevala v izvoz. Vse 
investicije kombinata naj bi zna-
šale v tem srednjeročnem obdobju 
približno 6,3 miljarde dinarjev, to 
je 1/4 družbenega proizvoda 

— 1975; hiter razvoj sta. med 
drugim, spremljala rast dohodka 
in velike potrebe družbene nad-
gradnje. 

V zadnjem času so začeli v ob-
čini Velenje analizirati družbeni 
proizvod (okrog 820 milijard di-
narjev) tako. da ločeno ocenjujejo 
rast družbenega proizvoda v 
energetiki, ločeno pa v drugih 
dejavnostih (zlasti v predelovalni 
industriji). Analize kažejo, da je 
družbeni proizvod, ki ga izkazuje 
občina Velenje, resnično relati-
ven; vprašljiv pa je posebej še si-
stem njegovega izračunavanja. 

Ne upoštevaje vlaganja v 
energetiko bodo v.Šaleški dolini v 
novem srednjeročnem obdobju 
1981 — 1985 namenili za investi-
cije 20 % družbenega proizvoda 
(združevanje dela in sredstev, 
lastni dohodek, bančna sredstva), 
kar je pod republiškim popre-
čjem. To gotovo kaže na dokaj 
umirjeno prihodnjo rast oziroma 
na preudarno načrtovanje pri-
hodnjih razvojnih poti velenjske 
občine. Jasno pa je, da bo treba v 
energetiko vlagati v prihodnje 
znatno več. kot bo znašalo ob-
činsko poprečje, in sicer'v pri-
hodnjih petih letih najmanj 40 do 
50 % družbenega proizvoda, da bi 
z nadaljnjo modernizacijo proiz-
vodnje zadržali že doseženi letni 
izkop lignita 4.700.000 ton ob vse 
težjih montan geoloških prilikah v 
jami. Če tolikšnih naložb v ener-
getiko ne bo, bosta razvojno za-
stala tako rudnik lignita Velenje 
kot vsa občinska skupnost. 

S konsolidacijo vseh sil v ob-
čini. pa z večjim uveljavljanjem 
znanja, združevanjem sredstev in 
dela ter pravočasnimi odločitva-
mi o programski usmeritivi pro-
izvodnje lahko poiščejo in zago-
tovijo, kot je poudaril Franjo 
Korun. nove možnosti za kvali-
tetnejši prihodnji razvoj Šaleške 
doline. Le-ta naj bi temeljil zlasti 
še na novih nosilcih razvoja, ki naj 
bi zagotovili nadaljnjo rast pri-

Viktor Avbelj, predsednik Predsedstva SR Slovenije je med pogovorom s 
predstavniki REK in občine Velenje opozoril, da je razvoj določenih 
dejavnosti v Šaleški dolini, posebej še energetike, tako v interesu občine 
kot republike in širše. 

kombinata, delež kreditov bank pa 
naj bi bil nekaj nad 2 odstotka. 
Ob tem vsem pa se je treba zave-
dati, da so odločilnega pomena za 
nemoteno delo ljudje. Zdto bo tre-
ba namenjati posebno pozornost 
gradnji stanovanj, s čimer naj bi 
zagotovili vsaj osnovne življenske 
pogoje. Načrtujejo, da bi v 
nas ledn jem s redn je ročnem 
obdobju zgradili približno 1100 
novih stanovanj, od tega za 

hodka in dohodka ter ustvarjanje 
družbenega proizvoda. Resnici na 
ljubo pa je treba' priznati, je 
nadaljeval predsednik velenjske 
občinske sTcupščine, da manjkajo 
kvalitetni programi za preusme-
ritev proizvodnje. To pa ni samo 
problem občine Velenje, pač pa 
tudi problem vse Slovenije. 

V tem trenutku je glavna nalo-
ga. da s sredstvi 3. krajevnega sa-
moprispevka občanov in drugimi potrebe rudnika nekaj nad 9 0 0 < • " ' . " 6 " » ' 

Pnudariain m Ha „ X I dodatnimi naporizagotovijo, da Poudarjajo pa, da za delavca niso 
dovolj le bivalni prostori, ampak 
bodo potrebna sredstva tudi za 
druge oblike družbenega standarda 
in rekreacije. 

V energetiko moramo vlagati 
več, kot bomo sicer, da zadr-
žimo doseženo proizvodnjo 

Predsednik velenjske občinske 
skupščine. Franjo Korun, je med 
pogovorom opozoril na nekatera 
vprašanja, ki jim bodo morali 
nameniti v prihodnje v Šaleški 
dolini posebno pozornost, tudi 
spričo nadaljnjega razvoja ener-
getike. 

Znano je. da je občina Velenje 
ob širjenju proizvodnje premoga 
dosegla izredno rast. Zaradi pre-
težno moške delovne sile za po-
trebe rudnika lignita Velenje (in 
slabe kvalifikacijske strukture) so 
organizirali še druge p^fevodne 
dejavnosti, da bi omogočili zapo-
slitev ženam in mladini. Višek 
razvoja je bil dosežen v letih 1970 

se v prihodnje ne bo večal razko-
rak med kapitalno izgradnjo in 
družbeno nadgradnjo (poštne ' 
zmogljivosti so odločno pre-
majhne, ni prostorov, da bi po-
vsod prešli na celodnevno šolo, 
premalo je mest v Vrtcih) itd. Po-
trebni pa bi bili tudi še nekateri 
drugi objekti, da delavcem, ki so 
prišli na delo v Velenje iz drugih 
krajev naših republik in pokrajin, 
ne bi nudili samo delovno mesto, 
družbeno prehrano in stanovanje. 

Po besedah predsednika ob-
činske skupščine, Franja Koruna, 
potrebuje Velenje, mesto s 25.000 
prebivalci oziroma občina z okrog 
40.000 prebivalci, tudi nekatere 
mestotvorne naloge (službe), ki pa 
ostajajo vsaj za zdaj bolj same sebi 
namen. Niso zadosti izkoriščene, 
čeprav je jasno, da bi morale biti 
le-te smotrneje izkoriščene, zlasti 
tudi z dogovarjanjem z zaintere-
siranimi občinami v medobčin-
skih organih. Nasploh hi morali 

» V Sloveniji prevladuje prepričanje, da se bodo velenjski rudaiji tudi letos izkazali pri izpolnitvi proizvodnega 
načrta; v izkop najmanj 4,700.00 ton premoga namreč nihče ne dvomi!«, je med govorom posebej naslasil 
predsednik izvršnega sveta Skupščine SR Slovenije, Janez Zemljarič 

uveljaviti resnično medobčinsko 
samoupravno usklajevanje in 
povezovanje. Čimprej bi morali 
izoblikovati merila za medob-
činsko solidarnost, tako v repu-
bliških izobraževalnih skupnostih 
kot v regijah, za posamezne pri-
mere. ne pa da uveljavljamo av-
tomatizme. Sistem solidarnosti 
mora na vseh ravneh kar najbolj 
načrtno in preudarno delovati, da 
bomo lahko kar najbolj učinko-
vito razreševali temeljna vpraša-
nja 

Umirjena prihodnja rast je 
potrebna za dosego nove kva-
litete 

* 

Predsednik izvršnega sveta 
Skupščine SR Slovenije, Janez 
Zemljarič se je med pogovorom 
najprej * zadržal ob nekaterih 
vprašanjih nadaljnjega razvoja 
občine Velenje in Rudarsko 
elektroenergetskega kombinata 
Velenje. Gre za dva problema; 
eno je občinsko gospodarstvo in 
njegovo združeno delo, drugo pa 
je REK Velenje. 

Kar zadeva občinsko gospo-
darstvo bo treba, kot so v Velenju 
že samr predvideli, računati z 
umiritvijo njegove rasti. Velenjski 
pristop je dovolj realen. Takšen 
mora biti tudi vnaprej. Seveda pa 
je vendarle treba oceniti realnost 
4.5 % stopnjo rasti družbenega 
proizvoda v Velenju, saj v Slove-
niji računamo s 3,5 % stopnjo ra-
sti. 

Razumljivo je. da ni enostavno 
preiti iz takšne stopnje razvoja, ki 
ga je dosegalo Velenje, v umirje-
nejšo rast. Po besedah Janeza 
Zemljariča pa je umirjenejša 
prihodnja rast nujna, predvsem 
zato. da bi dosegli novo kvaliteto 
in da poiščemo nove programe. 
Vsi skupaj moramo prispevati 
svoj delež za stabilizacijo, tudi za 
to. da najdemo kvalitetnejše pro-
grame. Iskanje novih, kvalite-
tnejših programov, pa ni ?amo 
problem velenjske občine, pač pa 
tudi slovenskega gospodarstva, ki 
v resnici nima kvalitetnejših dol-
goročnejših programov. Govori-
moramo uveljavljati nove pro-

moramo uveljavljati nove pro-
grame. smo.pa na to premalo 
pripravljeni. V teh zvezi je tovariš 
Zemljarič omenil računalništvo, o 
katerem se veliko pogovarjamo, 
pa ne pridemo nikamor naprej, 
ker se ne moremo opredeliti za 
tehnologijo, za program. Manj-
kajo strokovne presoje, o posa-
meznih vprašanjih pa se premalo 
pogovarjamo in dogovarjamo. To 
se v določenem smislu kaže tudi v 
Velenju; Gorenje je tipičen pri-
mer za to. Vsi čutimo, d a j e treba 
Gorenju pomagati pri prehodu v 
nove programe, posebej še zdaj, 
ko prenaša del proizvodnje na 
druga območja po Jugoslaviji. Ob 
tem Da mora Gorenje uvajati 
novo kvaliteto, nove programe; 
to je potrebno. Da bi dosegli že-
Ijene cilje pa rabimo nekoliko več 
sredstev, znanja in časa. Zmotno 
je torej prepričanje, da je umiritev 
samo restrikcija, ne pa istočasno 
tudi priprava za nov. kvalitetnejši 
vzpon. 

V procesu prestrukturiranja 
bomo morali začeti nekatere 
stvari tudi opuščati, posebej še ti-

sto nerentabilno proizvodnjo, ki 
se ne more potrditi ne doma, ne v 
izvozu. V naši javnosti je takšnih 
usmeritev premalo, čeprav je ja-
sno. da bomo morali za dosego 
nove kvalitete, za stabilizacijo, 
proizvodnjo, ki jo ne potrdi trži-
šče. preusmerjati. V tej zvezi je 
tovariš Zemljarič posebej opozo-
ril. da je proizvodnja REK Vele-
nje posebej pomembna in da bi bil 
vsak zastoj mnogo težji, kot je 
lahko kje drugje. Pa tudi Gorenje, 
kot velik izvoznik, razvojno ne 
sme zaostati. 

Karzadeva položaj in prihodnji 
razvoj Rudarsko elektroenerget-
skega kombinata Velenje je 
predsednik republiškega izvršne-
ga sveta Janez Zemljarič podčrtal, 
da smo v razvojnih .dokumentih 
dali prednost tudi razvoju ener-
getike. Ob kmetijstvu in izvozno 
usmerjenem gospodarstvu je prav 
energetika dejavnost, ki jo mora-
mo zagotavljati, jo podpirati in 
razvijati takorekoč za vsako ceno. 

S spodbudnim nagrajevanjem 
proizvodnega dela je treba ohra-
niti doseženo raven proizvodnje, 
tudi izkop premoga, in jo. kolikor 
je mogoče, povečevati, čeprav ne 
manjka težav zaradi pomanjkanja 
reprodukcijskih materialov, su-
rovin in tudi energije, prav tako pa 
tudi zaradi prestrukturiranja 
proizvodnje. Bitka za večjo pro-
izvodnjo ni več samo fraza, pač pa 
konkretna bitka. Sicer v Sloveniji 
prevladuje prepričanje, da se 
bodo velenjski rudarji tudi letos 
izkazali pri izpolnitvi proizvod-
nega načrta; v izkop najmanj 
4.700.000 ton premoga namreč 
nihče ne dvomi! 

Tovariš Zemljarič je ob tem 
povedal, da doslej nismo omeje-
vali uvoza opreme za potrebe 
energetike, čepravje res, da gre le-
tos precej uvožene opreme za 
kompletiranje nuklearne elek-
trarne v Krškem. Drugo leto pa bo 
mogoče uvoziti več opreme za 
premogovnike. Nadvse po-
membna pa je odločitev REK 
Velenje, da zmanjšyje uvoz po-
trebne rudarske opreme z lastno 
proizvodnjo in da se poskuša 
uveljaviti tudi v njenem izvozu, 
bodisi s sodelovanjem s tujimi 
partnerji, ali kako drugače. Izvoz, 
tudi rudarske opreme, ne omo-
goča samo pokrivanje naših veli-
kih deviznih potreb, ampak 
predstavlja istočasno dejavnik 
rasti naše proizvodnje . . . 

Ko je Janez Zemljarič govoril o 
investicijah v letu 1981, zlasti še na 
področju energetike, je poudaril, 
da dolgoročno ne moremo pristati 
na zmanjševanje vlaganj. Rast 
energetike moramo povezovati 
zlasti še v tem trenutku z varče-
vanjem z energijo, za varčevanje 
pa nismo pripravljeni storiti nič, 
ali pa zelo malo. Jasno je, da mo-
rata sočasno potekati akcija za 
varčevanje z energijo in dolgo-
ročno vlaganje v energijo. Manj-
kajo pa nam podrobni in realni 
programi varčevanja z energijo; 
kar naprej govorimo o preveliki 
porabi, malo pa storimo, da bi 
porabo energije zmanjšali. 

Ena od pomembnih nalog, kot 
je med pogovorom naglasil tova-

riš Zemljarič. je tudi bitka za izbor 
investicij. Široka fronta investicij 
ni sprejemljiva; vsak se bo moral 
nečemu odpovedati sam, sicer pa 
se bomo morali o naložbah na-
sploh bolj dogovarjati. Področja, 
ki jih bomo določili kot prednos-
tna, pa morajo imeti prednost tudi 
pri vlaganjih; v prednostne pa-
noge bomo in moramo več vla-
gati. Zaostajanje dinamike fi-
nanciranja tudi v energetiko je v 
veliki meri posledica dejstva, da je 
bila premalo jasno in odločno 
poudarjena zahteva, da je treba za 
vlaganja v energetiko, če smo ji že 
določili prednost, zagotoviti tudi 
potreben denar. Za vse naložbe pa 
denarja razumljivo, ni več. 

Velenje, kot izrazito razvita 
občina mora po besedah predse-
dnika izvršnega sveta Skupščine 
SR Slovenije. Janeza Zemljariča 
bolj dvigniti »svoj glas« čez ob-
činske meje; povezovanje z zdru-
ženim delom Slovenije in Jugo-
slavije mora še utrjevati. Tudi z 
namenom, da pričnemo nekatere 
stvari bolj izbirat in da dosledneje 
začnemp uveljavljati dogovorjene 
prednosti; samo delne rešitve 
dolgoročno ne bi bile koristne. 
Določena vprašanja oziroma te-
žave pa je treba, razumljivo, raz-
rešiti v občini sami. V tem tre-
nutku pa je tudi potrebno, da v 
vseh organizacijah združenega 
dela, v šaleški dolini, ki že izva-
žajo oziroma ki bi se lahko vklju-
čile v izvoz, storijo'vse, da pove-
čajo prodajo na tuje. 

Načrte podrediti stabilizacij-
skim nalogam 

Predsednik Predsedstva SR 
Slovenije. Viktor Avbelj je med 
pogovorom s predstavniki REK, 
občinske skupščine in občinskih 
vodstev družbenopolitičnih orga-
nizacij opozoril, da je razvoj do-
ločenih dejavnosti v Šaleški dolini 

posebej še energetike, tako v 
interesu občine kot republike in 
tudi širše. Zato je treba nameniti 
odprtim vprašanjem v teh deja-
vnostih vso pozornost. Ker je 
energetika med našimi prednos-
tnimi razvojnimi nalogami je tre-
ba. med drugim, tudi v občini 
osredotočiti vsa sredstva za ure-
sničitev nalog na področju ener-
getike, tudi za ceno počasnejšega 
razreševanja nekaterih drugih 
odprtih vprašanj. Znano pa je, da 
so povsod tam, kjer so se hitro 
razvijali, zaostajale določene 
družbene dejavnosti, ki so po-
trebne, pa tudi kadrovska struk-
tura j e zaostajala za hitrim go-
spodarskim razvojem. 

Sicer pa moramo vse naše na-
črte. zlasti še v letih 1981 in 1982, 
to je na začetku novega srednje-
ročnega obdobja, kot je posebej 
naglasil Viktor Avbelj, resnično 
podrediti tistim nalogam, ki nas 
vodijo v stabilizacijo. 

Marijan Lipovšek 
Stane Vovk 



Veplas 

V proizvodnji uvajajo bolj 
konkurenčne izdelke 

V Veplasu s poslovanjem v 
preteklem letu niso popolnoma 
zadovoljni. Obe temeljni organiza-
ciji združenega dela sta sicer 
namenili v poslovni sklad kar 
deset milijonov dinarjev, kar je 
mnogo več kot prejšnja leta. Na 
drugi strani pa ugotavljajo, da so 
načrt izpolnili le v višini treh četr-
tin. Plana niso uspeli uresničiti 
zaradi pomanjkanja surovin, saj 
so morali proizvodnjo tistih izdel-
kov ki so bili vezani na surovine iz 
uvoza, opustiti. Poleg tega je na 
domačem trgu primanjkovalo 
mnogo surovin in je tudi zato v 
Veplasu izpadel precejšen del 
proizvodnje. ,,Z omejevanjem 
skupne porabe," je dejal direktor 
delovne organizacije Janez Navod-
nik," predvsem pa s selekcijo 
izdelkov, izdelovali smo le najbolj 
akumulativne, nam je uspelo dose-
či dokaj zadovoljiv ostanek 
dohodka. To je vsekakor zelo 
pomembno, saj bomo na ta način 
lahko obdržali dokaj optimistično 
zastavljen tempo razvoja. Lansko 
leto je bilo za vse delovne orga-
nizacije in tudi za nas težko, pa 
vendar nam je uspelo premagati 
večino težav." 

Tudi plan, ki so si ga v Veplasu 
zastavili za letošnje leto, je zelo 
optimističen, saj načrtujejo kar za 
enkrat večji prihodek kot v pre-
teklem letu. Vendar pa pravijo da 
je plan realno zastavljen, saj teme-
lji ' na prodajnih in proizvodnih 
možnostih. Drugo vprašanje so 
surovine. Načrtovani prihodek 
bodo lahko dosegli, le v primeru, če 
teh ne bo primanjkovalo. Prepri-
čani so, da se bo vprašanje surovin 

v letošnjem letu uredilo, načrtujejo 
j>a tudi nekaj uvoza. 

V preteklem letu so v Veplasu 
poizkusno pričeli z novim proiz-
vodnim programom, jadralnimi 
deskami. To je izredno perspek-
tiven program in prav z njim pred-
videvajo tolikšen dvig cel : 'ga 
prihodka delovne orgam/.a ije. 
Proizvodnjo teh desk imajo za 
letošnje leto že prodano, v veliki 
meri na tuja tržišča. Zal pa še niso 
uspeli zagotoviti vse potrebne 
opreme, zato še ne morejo pričeti 
z redno proizvodnjo. 

Tudi v srednjeročnem obdobju 
načrtuje delovna organizacija zelo 
hitro, kar tridesetodstotno, povi-
šanje proizvodnje. To. pa želijo 
doseči brez kakšnih posebnih 
vlaganj, s posodabljanjem doseda-
nje tehnologije ter uvajanjem 
novih bolj konkurenčnih izdelkov. 
Ze v preteklosti so pri programu 
embalaže izdelovali pretežno 
specialne lepilne trakove za potre-
be lesne industrije, za lepljenje 
furnirja, pri plastiki so izdelovali 
čelade, vse več pa je bilo tudi 
zahtevnejših izdelkov kot so na-
primer kadi za hidroterapijo in 
podobni izdelki, s katerimi dose-
gajo višjo ceno. Vse izdelke, ki 
zahtevajo visoko porabo surovin, 
prinašajo pa malo dohodka so že 
ali pa jih še bodo opustili. 

Pri proizvodnji gumbov jim je v 
preteklem letu uspelo močno zvi-
šati fizično produktivnost, in sicer 
kar za 36 odstotkov. To jim je 
uspelo z boljšo organiziranostjo, 
niso pa uresničili načrtovane 
posodobitve te proizvodnje. Opre-
mo bi morali namreč uvoziti, ker 

domače ni. Upajo, da bodo to 
dosegli letos, saj bi na tem podro-
čju lahko proizvodnjo še močno 
povečali. 

,,V tem srednjeročnem obdobju 
pa bomo morali tudi bistveno 
dvigniti življenjsko raven zaposle-
nih. Doslej smo namreč dosegali 
dobre rezultate predvsem s pomo-
čjo odrekanj vseh zaposlenih v 
Veplasu in tudi naša tovarna je 
zrasla tako," je med drugim dejal 
Janez Navodnik. V preteklem letu 
so v tej delovni organizaciji zelo 
zaostrili nadzor nad vsemi delavci, 
posebno strokovnimi in admini-
strativnimi. Analizirali so vsa 
režijska dela in jih po obsegu 
zmanjšali kar za osem odstotkov, 
kader pa premestili v proizvodnjo. 
V prihodnje bodo posvetili veliko 
pozornosti • ustrezni kadrovski 
zasedbi, saj so njihovi programi 
vse zahtevnejši, predvsem program 
jadralne deske, na katerega v 
prihodnje najbolj računajo. S 
ponosom povedo, da je tekmo-
valec zmagal prav z njihovo 
jadralno desko na jugoslovanskem 
prvenstvu na svetovnem pa je bil 
peti. 

Janez Navodnik je poudaril, da 
imajo v delovni organizaciji zelo 
veliko notranjih rezerv, saj njihova 
tehnologija ni povsem izkoriščena, 
največ programov je šele na tret-
jini možne proizvodnje. Te pro-
grame bodo skušali v tem srednje-
ročnem obdobju izpopolniti in 
prav na ta način doseči večjo 
proizvodnjo, števila zaposlenih pa 
ne nameravajo dvigati, saj menijo, 
da je 300 delavcev zgornja meja 
zaposlenih v tej delovni organiza-
ciji. Boris Zakošek 

Izobraževanje ob delu 
Strokovna služba občinske 

skupnosti za zaposlovanje ob-
vešča, da bo v šolskem letu 
1981/82 v skladu s sprejeto 

mrežo šol in izobraževalnimi v naslednjih smereh srednjega 
potrebami organizacij združe- in višješolskega izobraževanja v 
nega dela v občini Velenje Velenju, 
mogoče izobraževanje ob delu 

Vzgojnoizobraževalna organizacija: 

A Rudarski šolski center Vele nje, Prežihova 3,63320 Velenje 

I. TOZD Rudarski-teoretični pouk usmeritev: rudarska 

program vrsta štev. predvidene stopnja trajanje 
programa slušateljev smeri izob. zahtev. izobraž. 

pomočnik pomočnik 
rudarja skrajšani 30 rudaija II. 2 leti 

II. TOZD Elektro-kovinarske šole 
usmeritev: kovinarsko predelovalna industrija 

-

program vrsta štev. predvidene stopnja trajanje 
programa slušateljev smeri izob. zahtev. izobraž. 

obdelovalec 
kovin in obdelovalec 
uprav, stroj. skrajšani 30 kovin II. 2 leti 
kovinar-

skrajšani 
kovinar, stroj. 

strojnik srednji 30 (str. ključ., 

strojni srednji 
strugar, orodjar) IV. 2,5 let 

strojni srednji 30 strojni 
tehnik tehnik V. 3 leta 
ing. strojništva višji 30 ing. strojništva VI. (disloc. enota 

ing. strojništva 

VTŠ Maribor) 

usmeritev: elektrotehniška 

program vrsta štev. predvidene stopnja trajanje 
programa slušat. smeri izobraž. zahtev. izobraž. 

elektroenerge- elektrikar 
tika srednji j. 30 energetik IV. 2 leti 
elektroenerge- elektro-tehnik 
tika srednji 30 energetik V. 3 leta 
elektronika srednji 30 elektro-tehnik V. 3 leta 

elektronik 
elektrotehnika višji 30 ing. elektro- VI. 

tehnike 

program vrsta štev. predvidene stopnja trajanje 
programa slušat. smeri izobraž. zahtev. izobraž. 

poslovna in 
finančna dej. srednji 30 ekon. tehnik V. 3 leta 
(disl. enota Šolska centra Ed-
varda Kardelja Slov. Gradec) 

trgovski 
poslovodja nadaljevalni 30 trgovski pos- V. 2 leti 

lo vodja 

(disl. enota Šolskega centra za blagovni promet Celje) 

B Delavska univerza Velenje, Titov trg 2, 63320 Velenje 
usmeritev: ekonomska 

dati. ki nisp uspešno končali 
osnovne šole 

2. Srednji program 
a) IV. stopnja zahtevnosti 

— uspešno končana osnovna 
šola 

— redno delovno razmerje 
— najmanj dve leti ustreznih 

delovnih izkušenj 

b) V. stopnja zahtevnosti 

— uspešno končana poklicna 
šola ustrezne smeri 

— redno delovno razjneije 
— najmanj dve leti ustreznih 

delovnih izkušenj 

— v smer izobraževanja eko-
nomski tehnik se vključijo tudi 
kandidati z uspešno končano 
osnovno šolo s pozitivno oceno 
iz tujega jezika 

3. Nadaljevalni program 

— uspešno končana poklicna 
šola ustrezne smeri 

— redno delovno razmerje 
— najmanj dve leti ustreznih 

delovnih izkušenj 

4. Višji program 

— uspešno končana 4-letna 
srednja šola —(v strojno smer se 
lahko vpišejo tudi kandidati z 
delovodsko šolo) 

— kandidati, ki nimajo 
ustrezne izobrazbe, se lahko 
vpišejo v 1. letnik z opravljenim 
preizkusom znanja iz matema-
tike, fizike in kemije. Preizkus 
znanja bo na Visoki tehniški šoli 
Maribor. 

Ostale informacije 
glede 
izobraževanja: 

1. Ijpbraževanje v skrajšanem 
programu daje poleg strokovne 
tudi splošno izobrazbo, ki je 

enakovredna uspešno končani 
osnovni šoli. 

2. Prijave za vpis v srednje 
izobraževanje (obrazec DZS 
1,20) morajo kandidati poslati 
najkasneje do 10. 4. 1981 na 
ustrezne izobraževalne ustano-
ve. Kandidati z višješolsko izo-
braževanje morajo poslati pri-
jave (dobite jin tanko na Sku-
pnosti za zaposlovanje) najka-
sneje do 4. 4. 1981 na Center za 
razvoj univerze, 61001 Ljublja-
na, p. p. 524z oznako » Prijava za 
vpis«. Po tem roku lahko prijave 
pošljete na rudarski šolski center 
Velenje. 

3. Višina prispevkov za izo-
braževanje ob delu (šolnina) bo 
v šol. letu 1981/82 določena na 
osnovi števila prijavljenih kan-
didatov v skladu z merili izo-
braževalne skupnosti SRS. 

4. Izobraževanje ob delu po 
posameznih programih bo or-
ganizirano le v primeru, če bo za 
posamezno smer izobraževanja 
dovolj prijav. 

Program za trgovskega po-
slovodja še ni sprejet, zato ni 
zanesljivo, da bo izobraževanje 
v šolskem letu 1981/82 organi-
zirano. Vpis bo zaradi tega za-
enkrat le informativen. 

5. Prednost pri sprejemu v vse 
smeri izobraževanja bodo imeli 
kandidati, ki jih bo na izobra-
Ževanje napotila organizacija 
združenega dela. 

Vse kandidate za šolanje ob 
delu opozaijamo. da bodo or-
ganizacije združenega dela v 
internih glasilih objavili potrebe 
po izobraževanju. Vse informa-
cije o tem lahko dobite v ka-
drovsko—socialnih službah va-
ših organizacij združenega dela. 

6. Informativni dan za kan-
didate izobraževanja ob delu bo 
v soboto, dne 21. marca 1981. ob 
9. uri na Rudarskem šolskem 
centru in Delavski univerzi, v 
Velenju. 

V prihodnjem srednjeročnem obdobju bodo morali dvigniti tudi življenjsko raven zaposlenih 

Ivan Tajnšek 

.Kljub invalidnosti sem vesel in zadovoljen' 

Pogoji za vpis: 

1. Skrajšani program 

— redno delovno razmerje 

— najmanj dve leti ustreznih 
delovnih izkušenj 

— vpišejo se lahko tudi kandi-

končani osnovni šoli opravil izpit 
za poklicnega voznika. Prve 
dinarje si je služil pri železniškem 
podjetju v Celju. Prevažal je les. 
Tako je nekega dne, datuma se 
zelo dobro spominja, pri odpira-
nju stranice tovornjaka v lesnem 
skladišču zaradi nepravilne 
naloženosti tovora, nanj zgrmela 
cela grmada desk in mu 
poškodovala hrbtenico. ,,To je 
bilo leta 1965. Takih, neprijetnih 
dogodkov se ne spominjam rad. 
Vedno me razžalostijo. Po 
zdravljenju v celjski bolnišnici, 
sem se odpravil na okrevanje v 
zavod za rehabilitacijo v Ljublja-
ni. Tam sem spoznal svoje vrstni-
ke, ki so jih mučile podobne teža-
ve. Vedel sem, da bom ostal in-
valid, pa kljub temu nisem obu-
pal. Prepričan sem bil, da bom še 
iahko kaj delal. Trdna volja in 
misel, da bom uspel, sta mi 
pomagali in me bodrili. Edini 
izhod iz dolgega časa mi je po-
menil šport — pravo zdravilo za 
nas invalide. Te odrešilne bilke 
sem se tudi trdno oprijel," je pri-
povedoval danes 43-letni paraple-
gik Ivan Tajnšek. 

V zavodu za rehabilitacijo seje 
že naslednje leto po nesreči pričel 
ukvarjati z invalidskim športom. 
Ze kot kratkohlačnik se je rad po-

dil za žogo in se udeleževal raznih 
tekmovanj. Za atletiko gaje v za-
vodu navdušil danes že pokojni 
profesor Bojan Hrovatin. „Niti 
pomišljal nisem ko mi je profesor 
predlagal to športno zvrst. Leta 
1966 smo bili na tem področju še 
pravi pionirji. Toda atletika mi je 
bila za krajšanje dolgega časa 
premalo. Zato sem pričel gojiti 
tudi tiste panoge, za katere sem se 
čutil sposobnega," je pripo-
vedoval. 

Svoje moči je najprej preizku-
šal v metanju kopja, krogle in 
diska. Čez čas pa je tem zvrstem 
pridružil še košarko, namizni te-
nis in streljanje z zračno puško. 
Po svetu so takrat pripravljali in-
validi razna tekmovanja. Ude-
leževali so se jih tudi Ivan in nje-
govi športni tovariši. Kot začetni-
ki niso bili najbolj uspešni. Toda 
z rednimi treningi in dobro voljo 
so počasi pridobivali veljavo. Že 
leta 1968 so osvojili v Rimu na 
evropskem košarkaškem prven-
stvu zlato medaljo. Poleg košarke 
pa se je Ivan vestno in marljivo 
pripravljal tudi na atletska tek-
movanja. Leta 1970 se je udeležil 
atletskega evropskega prvenstva 
na Dunaju in dosegel lep uspeh. 
Zmagal je v metu kopja v cilj, 
drugo mesto pa si je priboril v 

metanju krogle. Uspehi so ga 
spodbujali, redni treningi pa mu 
krajšali urice in mu prinašali še 
večje uspehe. Do sedaj ima v svo-
ji zbirki šest zlatih medalj, štiri 
srebrne, pet bronastih, pokal za 
doseženo 1. mesto v metu kopja 
na Dunaju, da o pohvalah in priz-
nanjih raje ne govorimo. Vsak od 
nas bi bil na tako bogato zbirko 
zelo ponosen. Toda za Ivana to 
ne velja. Vedno gaje na tekmova-
njih vodila le ena misel — 
pomembno je sodelovati in ne 
zmagati. Koliko treningov in 
naporov je vložil Ivan v uspehe, 
ve le on. Gotovo pa ne malo. ,,To 
so bili zlati časi," je dejal, „bil 
sem mlad in imel v sebi veliko 
moči ter volje. Danes pa so tu že 
leta, krepko pa mi nagaja tudi 
zdravje." 

Kljub temu se Ivan še danes 
udeležuje raznih tekmovanj. S 
športom se je dolgo ukvarjal in z 
njim živel, zato ga tudi sedaj ne 
more kar tako pustiti. Redno 
spremlja vsa športna tekmovanja 
na televizijskih zaslonih, dolg čas 
pa si pozimi krajša še z branjem 
knjig. V poletnih mesecih pa se 
kaj rad razvedri z delom na vrtu, 
seveda pa tudi z metanjem svojih 
najljubših športnih rekvizitov. 

T. P. 

Letošnje leto je organizacija 
združenih narodov proglasila za 
mednarodno leto invalidov. Zato 
jim bomo tudi mi namenili še 
posebno pozornost. Danes vam 
predstavljamo Ivana Tajnška iz 
Šmartnega ob Pakii 

Ivana je v najlepših letih mla-
dosti, bilo mu je 27 let, doletela 
nesreča in ga za vse življenje 
priklenila na invalidski voziček. 
Kot mlad nadebudnež si je želel 
voziti velik avtomobil, zato je po 

Ivan Tanjšek: „Z dobro voljo 
premagaš tudi najtežje ovire." 



KS Zavodnje 

Uredili bodo cesto do Žlebnika 
Dom za varstvo odraslih Velenje 

Kra jevno skupnos t Z a v o d -
nje smo obiskali še pred temi 
toplimi dnevi , ko j e bilo pri 
njih kar obilo snega in so se 
smučarji z veseljem spuščali 
po strmini o b vlečnici. Pa so 
daljši dnevi že napov edovali 
•bližnjo otopli tev in te>ave, ki 
se pojavi jo z njo. Tako ni bil 
slučaj, d a j e predsednik sveta 
krajevne skupnost i Zdravko 
Ročnik na jp re j spregovoril o 
vzdrževanju cest. ki j ih je po-
trebno v spomladanskem času 
posuti s p r imerno količino 
peska. To delo opravi jo v 
krajevni skupnost i s prosto-
voljnim de lom, prevoz in pe-
sek pa plačajo iz <redstev 
krajevne skupnost i . 

Sicer pa so se z Z a v o d n j a h 
lansko jesen lotili izgradnje 
električne nape l jave na Šent-
vid. Pr iprave na g r adno pa so 
potekale vse leto, SPJ se je 
marsikdaj zatikalo. T tko na-
jprej ni bilo projekta , nato pa 
so bile težave z zemlj iščem, saj 
eden od k ra janov ni pustil 
brez odškodn ine speljati 
omrežja p reko svoje zemlje . 
Tudi ta težava je bila o b po-
moči gozdnega obra ta Šo-
štanj uspešno rešena. 

Do ok tobra so zbrali vsa 
potrebna soglasja in projekte . 

pojavile pa so se težave zaradi 
denar ja . Tu je priskočila na 
pomoč TEŠ, ki je prispevala 
skora j 800 tisoč dinar jev , 
ostala sredstva pa so nameni l i 
iz samopr i spevka ter drugih 
virov namen jen ih za delo 
krajevnih skupnost i . Tako so 
skupno zbrali dva mil i jona 
dinar jev. Na električno 
omrežje bodo priključili dve 
domači j i , naselje vikendov, 
dom na Slemenu, gozdarsko 
k o č o ' in elektrarniški dom. 
Sedaj, ko s e j e v reme ustalilo, 
bodo z lani pričetimi deli 
nadaljevali in j ih na jbrž tudi 
kmalu končali. V prejšnjem 
letu so pričeli tudi g r adn jo 
ceste od J anka do Žlebnika . 
T a k o bodo povezali med 
saBo spominska obeležja ter 
pet osamljenih domači j , ki 
n imajo pr imernih cest za 
prevoz, obenem pa bodo 
omogočili tudi lažje spravilo 
lesa s tega področja . Uredi tev 
te ceste bo p redv idoma veljala 
okoli dva mil i jona dinar jev. 
900 tisoč d inar jev ima jo že 
zbranih, ostala sredstva pa 
bodo moral i še zagotoviti . Po 
ureditvi bo to šsst metrov ši-
roka m a k a d a m s k a cesta, ki bo 
omogočala prevoz tudi z av-
tobusom. 

Izgradnja ceste in nape l java 
elektrike sta tudi glavni nji-
hovi nalogi za to s rednje ročno 
"obdobje. Za ureditev obeh 
p o m e m b n i h objektov bodo 
krajani seveda žrtvovali veli-
ko število udarniških ur. k a r j e 
za to k ra jevno skupnost že 
običajno, saj so samo za na-
peljavo vodovoda k nekate-
rim kmet i j am opravili pet ti-
soč prostovoljnih ur. V sred-
n jeročnem obdob ju pa na-
merava jo poleg d o k o n č a n j a 
električnega omrežja in ceste, 
urediti tudi mrliško vežo ter 
razširiti pokopališče. V letu 
I983 bodo začeli urejat i tudi 
cesto, ki na j bi povezovala kra j 
Razbor z Zavodn jami . Ure-
diti n a m e r a v a j o še kanal iza-
cijo v središču kraja , za šolo in 
nekaj hiš, kot vsako leto pa 
bodo nameni l i veliko pozor-
nosti tudi pos ipavanju kra je-
vnih cest, ki j ih ima jo kar 24 
km. 

V krajevni skupnost i se za-
vedajo, da so naloge, ki so si 
j ih zastavili, zah tevne in da 
bodo moral i pri nj ihovi ure-
sničitvi priskočiti na pomoč 
vsi krajani . Le z združenimi 
močmi si bodo namreč lahko 
ustvarili pogoje za boljši, 
uspešnejši in prijetnejši jutr i . 

Šestdeset novih mest 
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le za vzdrževanje cest 
Kra jevna skupnost Bele 

vode sodi po štev lu prebi-
valstva med manjše v naši 
občini. Pa vendar v zadn jem 
času. k l jub mnogih težavam, 
beleži hitrejši r azmah . 

V preteklem letu so kra-
jani te visokogorske kraje 1 

vne skupnost i opravili skora j 
vse načr tovane naloge. Ž 
uspehi pa niso na jbo l j zado-
voljni. Meni jo namreč, da bi 
se dalo narediti še marsikaj , 
vendar imajo na voljo pre-
malo dena r j a . O b l j u b je bilo 
veliko, a tudi možnosti za še 
večji napredek dovolj . V 
minulem letu so naredili 
največ na k o m u n a l n e m 
področju. 

V svoji krajevni skupnosti 
imajo skoraj vse ceste maka-
damske. ki jih je potrebno redno 
vzdrževati. Za zimsko pluženje, 
posipanje in prevoz peska so 
morali odšteti kar okoli 100 tisoč 
dinarjev. Izkopali pa so tudi 
potrebne odtočne jarke, ki so jih 
veljali 40 tisočakov. Stroški bi 
bili gotovo še večji, če ne bi 
krepko pripomogli krajani s 
prostovoljnim delom. Dokonč-
no so uredili telefonsko omrežje 
za osem priključkov. Mnogo 
časa, truda in dela so jim vzele 
priprave na pričetek del za 
elektrifikacijo. posekali so 
smreke, izkopali jame in posta-, 
vili drogove. Dela bi šla že za-

prehitela zima, zmanjkalo pa 
jim je tudi denarja. Sredstva, ki 
jih je zbrala krajevna skupnost 
Bele vode so bila preskromna za 
uresničitev tako velike naloge. 
Že do sedaj je krajevna skupnost 
morala primakniti 450 tisoč-di-
narjev. veliko so prispevali 
krajani z udarniškim delom, 
toda naloge niso uspeli uresni-
čiti. Prepričani so.da bo ta na-
črtovana naloga zgotovljena 
zgodaj spomladi in bo tako 
preskrbljeno z elektriko še pre-
ostalih pet visoko ležečih kmetij. 
Že nekaj let so poskušali urediti 
prostore za delo krajevne sku-
pnosti. vendar brez večjega 
uspeha. V preteklem letu pa so 
njihova prizadevanja le rodila 
željene sadove. Tesneje so se 
povezali s podružnično osnovno 
šolo in si v enem od prostorov 
uredili krajevno pisarno. Kot 
trdijo, jim bo ta uresničena na-
loga krepko pripomogla k 
uspešnejšemu delu krajevne 
skupnosti v prihodnje. Zadnje 
mesece pa so krajani VBelih vod 
namenili temeljitemu srednje-
ročnemu načrtovanju. Pripriča-
ni so, da jim bodo le tako zasta-
vljene srednjeročne smernice 
razvoja prinesle še hitrejši na-
predek. 

Težav, takšnih ali drugačnih, 
jim nikoli ne zmanjka. Po-
leg pomanjkanja denarja so 
bili krajani nezadovoljni z de-
lom družbenopolitičnih organi-
zacij. Menijo namreč, da so se 
vse premalo vključevale pri 

Ijev.Čeprav so se v tem letu dela 
šele pričela, seje aktivnost teh po 
nekaj kratnih razpravah že iz-
boljšala. Še vedno imajo v tej 
krajevni skupnosti težave s šol-
stvom. Otroci morajo pozimi 
tudi do km in pol peš do avto-
busne postaje. Trudili so se, ob-
ljube so jim bile dane. uspehov 
pa nikjer. 

In kakšne naloge so si zadali v 
tem srednjeročnem obdobju? 
Prednostna naloga je rekon-
strukcija ceste Grabenšek-
—Stropnik. Po predvidevanjih 
jih naj bi veljala 10 milijonov 
dinarjev, potrebno kanalizacijo 
pa bodo urednili s prostovoljnim 
delom. Vendar kot kaže, dena-
rja še namreč ni. naloga ne bo 
uresničena v tem letu. Ena od 
velikih želja je tudi razširitev 
telefonskega omrežja za šest 
priključkov. Zanje bo morala 
krajevna skupnost plačati 200 
tisočakov. Pomagali si bodo še z 
udarniškim delom, nekaj de-
narja pa bodo prispevali naroč-
niki sami. Do leta 1985 so v 
srednjeročne smernice zapisali 
še ureditev škarpe in smetišča pri 
pokopališču. V tem letu so na-
meravali urediti otroško igrišče, 
toda zanj je na voljo premalo 
denarja. Rerefendumska sred-
stva zadoščajo le za vzdrževanje 
krajevnih cest. Prebivalci Belih 
voa se še kako dobro zavedajo, 
da so načrtovane naloge zelo 
zahtevne in a bodo morali po-
primiti za delo prav vsi. 

V domu živijo varovanci kot velika družina 

Današnji tempo in način ži-
vljenja onemogočata, da bi starši 
preživljali jesen svojega življenja 
skupaj z otroki. Stanovanja so 
majhna, zaposlene pa so tudi 
žene, tako da te ne morejo skrbeti 
za svoje starše oziroma sorodnike. 
Tako se zadnja leta vse bolj kaže 
potreba po organiziranem do-
mskem varstvu starejših oseb. 
Vendar pa je potrebno povedati, 
da temu vprašanju v preteklosti v 
naši družbi nismo namenili veliko 
pozornosti. Domovi za varstvo 
odraslih so bili pretežno v starih 
stavbah, v njih pa so živeli prete-
žno le tisti ljudje, ki niso imeli 
nikogar svojih, sami pa niso bili 
več sposobni, da bi skrbeli zase. 
Prav zaradi tega je še vedno za-
koreninjena miselnost, da so sta-
rejši ljudje, ki morajo v domove za 
varstvo odraslih, nekako zavrženi, 
odrinjeni. No. vseeno pa lahko 
trdimo, da se ta miselnost le 
spreminja, saj odpiramo nove 
domove, kjer se ljudje dobro po-
čutijo. 

V Velenju se je prav tako v 
preteklih letih pokazala potreba 
po domu za varstvo odraslih in 
naši občani so se odločili in pri-
spevali v ta namen tudi del sred-
stev iz samoprispevka. Z gradnjo 
doma smo v Velenju pričeli leta 
1974. Odločili smo se. da smo ga 
zgradili v samem centru Velenja, 
ob osnovni šoli Miha Pintar To-
ledo, da bi na ta način omogočili 
neposredno vključevanje varo-
vancev doma v življenje našega 
mesta. Takrat smo se v Velenju 
odločili za izgradnjo doma, v ka-

terem je prostora za 120 oseb, 
kmalu pa smo spoznali, da je 
premajhen mnogo pramajhna, 
saj je bil dom v dveh letih, namenu 
smo ga predali leta 1976, polno 
zaseden. Tako smo v Velenju že 
leta 1979 pričeli razmišljati o 
nujno potrebni izgradnji prizidka 
k obstoječemu domu, zgraditi pa 

je bilo potrebno tudi zaklonišča. 
Že isto leto smo se tudi odločili za 
izgradnjo prizidka z zakloniščem. 
Zmogljivosti kuhinje in drugih 
pomožnih prostorov sedanjega 
doma pa so tolikšne, da bodo 
pokrivali potrebe prizidka. Pre-
dračunska investicijska vrednost 
objekta, brez opreme, znaša 
38.560.000 dinarjev. Največji del 
sredstev, v višini nekaj manj kot 
21 milijonov dinarjev, je prispe-
vala skupnost invalidsko pokoj-
ninskega zavarovanja, iz sredstev 
samoprispevka so namenili ob-
čani Velenja pet milijonov dina-
rjev. stanovanjska skupnost obči-
ne Velenje je prispevala štiri mi-
lijone dinarjev, sredstva, ki jih je 
zbral dom za varstvo odraslih v ta 
namen pa znašajo milijon 800 ti-
soč dinarjev. V letošnjem letu bo 
za izgradnjo prizidka namenila 
stanovanjska skupnost še štiri 
milijone dinarjev, občinska sku-
pnost socialnega skrbstva pa tri 
milijone dinarjev. Odprto pa 
ostaja še vprašanje opreme. K 
gradnji prizidka so pristopili 
oktobra lani. vendar pa so dela v 
precejšnjem zaostanku, saj letoš-
nja zima gradbincem ni bila na-
klonjena. Vendar pa kljub vsemu 
upajo, da bodo gradbena dela 
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I 

I 

I 

I 

I 

I Pomagajo po svojih močeh 

i 

i 
i 

i 

Organizacija zveze borcev 
Šmartno ob Paki sodi med priza-
devnejše tovrstne organizacije v 
naši občini. Člani so se preteklo 
nedeljo zbrali na letni konferenci, 
na kateri so pregledali in ocenili 
svoje delo v letu 1980. 

Menili so, da so delovali še kar 
uspešno. Po svojih močeh in zmo-
žnostih so se vključili v nekatere 
akcije krajevne skupnosti, opravili 
pa so tudi vse načrtovane naloge. 
Tako so poleg rednih akcij skrbeli 
in pomagali ostarelim članom, so-
delovali pri prenosu Kurirčkove 
pošte, za praznik krajevne skup-
nosti Šmartno ob Palci pa so se 
udeležili pohoda po najbolj znanih 
poteh iz NOB v svojem okolišu. 

Upravni odbor organizacije zveze 
borcev se sestaja po potrebi in 
sproti rešuje težave, ki so iz leta v 
leto večje in pri delu organizacije 
vedno bolj prisotne. Premajhna 
finančna sredstva zavirajo še uspe-
šnjejše delo šmarške organizacije 
zveze borcev, nekaj pripomorejo 
starostne tegobe članov, v svojih 
vrstah pa imajo obnemogle borce, 
ki so potrebni večje pozornosti in 
iz leta v letu večje pomoči družbe. 

V svojih vrstah ima zveza borcev 
iz Šmartnega ob Paki 184 članov, 
od tega je 167 zveze borcev, 17 pa 
je vojnih invalidov, ki so vključeni 
v posebni sekciji v okviru te bor-
čevske organizacije. Razveseljivo 
je to, da beležijo člani organizacije 
kar 90 odstotno udeležbo na svojih 
sejah. Mnogo preglavic povzroča 
šmarškim borcem široko področje, 
ki ga zajema njihova organizacija. 
Zveza borcev' Šmartno ob Paki 
vključuje področje te krajevne 
skupnosti, in sicer Mali ter Veliki 
vrh in Slatine, področje krajevne 
skupnosti Gorenje-Skorno in 
Paško vas. Ta manjhna vasica je 
dala kar 29 žrtev NOB. Na letni 
konferenci so šmarški borej dali 
svoj priznanje in zahvalo družbe-
nopolitičnim organizacijam v kra-
ju, s katerimi jih vežejo tesne vezi. 

Prav tako tudi učencem osnovne 
šole bratov Letonje, ki jim po svo-
jih močeh pomagajo pri izvedbi 
kakšne načrtovane naloge. 

Njihov delovni program je tudi 
letos dokaj pester. Še naprej bodo 
največ pozornosti namenili pomoči 
potrebnim bolnim in ostarelim 
članom, sodelovali bodo pri posta-
vitvi spominskega obeležja padle-
mu borcu Nadiju Račku v Velikem 
vrhu. Pri prenašanju tradicij NOB 

Predsednik ZB N O R Šmartno 
ob Paki Anton Dvornik 
se bodo še tesneje povezali z os-
novno šolo, po svojih zmožnostih 
bodo sodelovali pri odkritju nove-
ga spomenika Šercerjevi brigadi v 
Skornem, udeležili se bodo prosla-
ve v obeh krajevnih skupnostih 
Šmartno in Gorenje ob njunem 
krajevnem prazniku. Še naprej bo-
do člani zveze borcev Šmartno ob 
Paki utrjevali stike z" vsemi 
družbenopolitičnimi organizaci-
jami ter društvi v kraju. Tudi v 
tem letu načrtujejo dva izleta, s 
katerima bodo obiskali znane kra-
je in časov NOB. Nameravajo pa v 
tem letu tudi dokončno urediti 
centralni spomenik v Šmartnem ob 
Paki. 

zaključena v letošnjem letu in da 
bo prizidek k domu za varstvo 
odraslih predan namenu prihod-
nje leto. 

Sedaj je v domu za varstvo od-
raslih zaposlenih 30 oseb, z do-
gradnjo prizidka pa jih bodo 
morali zaposliti še 15. Kot je po-
vedala direktorica doma Marija 
Lešnik, potrebujejo še več delavk 
predvsem na področju medicin-
ske nege, vendar nimajo denaija. 
Ta ustanova namreč ni dotirana, 
temveč se samo financira. To 
uravnavajo s ceno oskrbnega dne, 
ki je določena po veljavnih nor-
mativih za našo republiko. Imajo 
zelo veliko samoplačnikov, saj je 
le 11 primerov takšnih, za katere 
pokriva vso oskrbnino občinska 
skupnost socialnega skrbstva, ne-
kaj pa je takšnih, za katere pokriva 
le del oskrbnine. V letošnjem letu 
znaša oskrbnina v domu za var-
stvo odraslih 4.650 dinarjev na 
mesec oziroma 156 dinarjev, na 
dan. Dodatne prispevke pa mo-
rajo plačati vsi tisti, ki potrebujejo 
dodatno pomoč tujih oseb (neV 
pokretni itd.) Te dodatke obra-
čunavajo po veljavnem statutu 
pokojninsko invalidskega zava-
rovanja. ki je enak za vso Slove-
nijo. J 

Življenje v domu za varstvo 
odraslih je v veliki meri odvisno 
od zaposlenih v tej ustanovi, ki 
morajo biti vedno na voljo oskr-
bovancem, jih skušati razumeti — 
skratka, prizadevati si morajo, da 
živijo z njimi v veliki družini.« To 
pa je seveda včasih težko,« pravi 
Marija Lešnik, »saj prihajajo k 
nam varovanci z različnimi na-
vadami. Mnogi niso vajeni dru-
žinskega življenja, zato se zelo 
težko vključijo v to našo veliko 
družino. Potrebno jim je poma-
gati. pa kljub temu nastopajo 
včasih težave.« Delo zaposlenih 
pa je tudi sicer naporno, saj delajo 
v treh izmenah, tudi ob nedeljah 
in praznikih. »Lahko rečem, je 
med drugim dejala Marija Le-
štlik,« da je večina naših varo-
vancev pri nas zadovoljnih, da so 
tu našli resnično tisti pravi drugi 
dom, drugo družino. Tukaj so 
srečni. Seveda pa so tudi izjeme. 
Tako življenja pač ne moremo 
organizirati, da bi bili prav vsi 
zadovoljni.« 

V domu si prizadevajo, da bi 
njihovim varovancem poleg 
osnovnih potreb, nudili še več. 
Tako jih skušajo usmerjati v 
prostem času. Nimajo sicer delo-
vne terapije, zanjo v domu tudi ni 
zanimanja, zato pa se varovanci v 
zelo velikem številu ukvarjajo z 
raznimi ročnimi deli, imajo 
knjižnico, prejemajo skoraj vse 
dnevne časopise, v dnevnih sobah 
v vsakem nadstropju imajo tele-
vizijske sprejemnike. Skrbijo pa 
tudi za družabno življenje. Redno 
jih obiskujejo učenci, ki jim pri-
pravijo kulturne programe, orga-
nizirajo pa tudi nastope drugih 
skupin. Pa še eno prednost ima 
velenjski dom za varstvo odraslih. 
Po številu obiskovalcev je med 
prvimi v Sloveniji. V sodelovanju 
z društvom upokojencev Velenje 
organizirajo številne izlete. 

V velenjskem domu za varstvo 
odraslih si torej prizadevajo, da bi 
se starejši občani v novem okolju 
prijetno počutili in če upoštevamo 
mnenja številnih varovancev jim 
to tudi uspeva. Žal, so tudi tukaj 
izjeme. 

S tem ko deluje v Velenju dom 
za varstvo odraslih, pa se je v 
Velenju v veliki meri spremenila 
tudi miselnost o teh domovih. 
Novi varovanci prihajajo sem 
radi. saj vedo. da se bodo vključili 
v novo veliko družino, da bodo 
živeli v dobri oskrbi, v neposredni 
bližini svojcev, ki jih bodo lahko 
vsak dan obiskovali. 

v Mira Zakošek 



Zagotoviti osnovno preskrbo v občini 

DO ERA Velenje Društvo upokojencev Velenje 

Veliko dela tudi v prihodnje 
Velenjsko društvo upo-

kojencev je eno izmed društev, ki 
slovi po izredni delavnosti in dob-
ri organiziranosti. 

Na svojo prehojeno pot so lah-
ko resnično ponosni. Njihov 
delovni program je vsako leto ze-
lo zanimiv in pester. Tako so bili 
v lanskem letu organizatorji 
baklade ob občinskem prazniku, 
pripravili so več internih proslav 
in prireditev ter se odpravili na 
številne izlete. Kar 1017 njihovih 
članov si je ogledalo veliko zna-
nih krajev iz NOB po celi Ju-
goslaviji. Načrtovali pa so tudi 
dva izleta v Beograd, vendar jim 
je zagodla zgodnja zima. Kot že 
nekaj let zapored, so namenili 
posebno pozornost svojim 
socialno šibkim članom in zanje 
pripravili izlet v Kumrovec in 
okolico Ptuja. 

V letu 1980 je društvo prazno-
valo 25-letnico delovanja. Ob tej 
priložnosti so pripravili člani širše 
posvetovanje s tovrstnimi društvi 
sosednjih občin ter na njem rešili 
marsikatero težavo, ki jim bo pri-
pomogla še k uspešnejšemu de-
lovanju. Sklenili pa so tudi, da 
morajo postati takšna posvetova-
nja stalna praksa. Na zaključni 
proslavi so podelili najzaslužnej-
šim članom društvene plakete in 
priznanja. ,,Z razvojem društva 
je v ospredje vse bolj stopala tež-
nja po višji stopnji organizira-
nosti, razdelitvi odgovornosti in 
kvaliteti dela. S svojim doseda-
njim delom smo lahko resnično 
zadovoljni," je poudaril tajnik 
društva upokojencev Franc 
Habat. V zadnjem mesecu pre-
teklega leta so velenjski upo-
kojenci namenili največ skrbi let-

nim konferencam. Seveda pa ob 
razvejani društveni dejavnosti ne 
smemo pozabiti njihovega dela 
na vseh področjih družbenega do-
gajanja v krajevnih skupnostih, 
kjer so gotovo z bogatimi iz-
kušnjami veliko prispevali k 
hitrejšemu razvoju kraja. 

Precej delovni so bili člani dru-
štva upokojencev na rekreacijsko 
kulturnem področju. N ihov 
moški pevski zbor deluje ne-
pretrgoma že 19 let. V preteklem 
letu se je udeležil vseh področnih, 
regijskih in republiških tek-
movanj, njegovo sobo pa krasijo 
številna priznanja in pohvale. V 
tem letu pa namerava pričeti z de-
lom še ženski zbor. 

Tudi športne aktivnosti v ve-
lenjskem društvu upokojencev ni 
manjkalo. Prizadevali so si, da bi 
obstoječe športne panoge postale 
čimbolj množične. Pri društvu 
delujejo sedaj tri sekcije, in sicer 
balinarska, kegljaška in šahov-
ska V letošnjem letu bi radi to 
dejavnost še s tistimi športnimi 
panogami, ki so zanje naj-
primernejše. 

V zadnjem času se je društvo 
številčno zelo okrepilo, kar je go-
tovo odraz aktivnega dela društva 
člani ga sprejemajo za svojega, 
saj najdejo v njem zadovoljstvo, 
društvo pa jim v veliki meri 
pomaga lažje prenašati tegobe in 
skrbi, ki jih spremljajo v njiho-
vem vsakdanjem življenju. V letu 
1979 je društvo štelo 1245 članov, 
v letošnjem letu pa se je do sedaj 
včlanilo že 85 upokojencev. Da bi 
bili pri uresničevanju načrtovanih 
nalog kar najbolj uspešni, delo 
porazdelijo med komisije in 
odbore. 

Pri doseganju takšnih uspehov 
pa jim ni šlo vedno gladko. 
Srečevali so se z velikimi 
težavami, ki so za to starostno 
strukturo najbolj značilne. 
Največ negodovanj je med njimi 
povzročil neurejen pokojninski 
sistem, dokaj pereče so bile tudi 
stanovanjske težave. Z veliko 
truda jim je uspelo rešiti večino 
izmed njih. Z družbeno pomočjo 
so zgradif 42 lastnih-stanovanj in 
danes v svoji sredini nimajo ni-
kogar brez stanovanja. Rešiti mo-
rajo le še nekatere preselitvene 
težave. V zadnjih letih so vedno 
bolj stopala v ospredje socialna 
vprašanja, saj so za njihovo 
reševanje morali odšteti kar 110 
tisoč dinarjev. Zato so pri dru-
štvu v priteklem letu ustanovili 
socialno varstveno komisijo. 

Letošnji delovni načrt ni 
bistveno drugačen od prejšnjih, le 
še bolj obsežen in pester je. Tudi 
letos bodo velenjski upokojenci 
pripravili vrsto internih proslav in 
prireditev, po svojih močeh 
pomagali članom pri reševanju 
težav. V la namen so ustanovili 
pravno službo. Z načrtnim delom 
in namenskim varčevanjem sred-
stev bodo v tem letu obnovili 
klubske prostore, nekaj denarja 
pa bodo prispevali za gradnjo 
počitniškega doma v Izoli. Na-
črtujejo več izletov, vključevali 
pa se bodo v vse akcije družbe-
nopolitičnih organizacij naše 
občine. V letošnjem letu je pred 
izvršilni odbor postavljena še ena 
velika in odgovorna naloga. 
Skupaj z drugimi bodo pripravili 
vse po t rebno za izvedbo 
vzajemnega posmrtnega za-
varovanja za območje celotne 
občine. 

Skupnost za zaposlovanje 

Stremeti za enotno kadrovsko politiko 

V preteklem letu se j e srečevala 
delovna organizacija Era Velenje s 
številnimi težavami, saj j e n jena po-
m e m b n a naloga osnovna preskrba in 
na tem področju smo beležili v prete-
klem obdob ju številne pomanjkl j ivo-
sti. Trudili so se. da bi osnovno pre-
skrbo v občini reševali ka j na jbol j za-
dovoljivo. vendar ni bilo vedno tako. 
saj j e skozi vse leto pr imanjkovalo 
nekaterih artiklov. Povezovali so se 
neposredno s proizvajalci in skušali na 
ta način zagotoviti pot rebne dobrine, 
ki jih je na trgu pr imanjkovalo . 

Lansko poslovanje j e bilo prav go-
tovo mnogo težavnejše od poslovanj v 
preteklih letih, pa vendar so z rezultati 
zadovoljni. Kot je povedala pomoč-

nica direktorja te delovne organizacije 
Majda Naglost, so zaposleni v Eri že 
vsa leta navajeni varčevati, v prete-
klem letu pa so temu posvetili še več 
pozornosti in tako v veliki meri pri-
spevali k uspešnosti poslovanja. Vse 
temeljne organizacije združenega dela 
so zaključile lansko poslovno leto po-
zitivno. 

DOBRI POSLOVNI REZULTATI 

Delovna organizacija Era je dosegla 
v preteklem letu za 2 milijardi 187 
milijonov d inar ja celotnega pr ihodka, 
kar je za 23 odstotkov več kot leto 
popre j in za 9 odstotkov več kot so 
načrtovali. 

Prizadevali so si. da bi omejili po-
rabo sredstev. To j im je v veliki meri 
uspelo, saj so ta rastla počasneje kot 
dohodek, in sicer so plan presegli za 8 
odstotkov, medtem ko so dosegli do-
hodek v višini neka j več kot 198 tisoč 
dinarjev, kar je za 12 odstotkov več kot 
so planirali oziroma kar za 31 odstot-
kov več kot leta 1979. ' Tudi z ostan-
kom čistega d o h o d k a so v delovni or-
ganizaciji Era zadovoljni , saj so pre-
segli nacr tovanjo višino za 12 odstot-
kov. Precej več sredstev, kot so plani-
rali, so namenil i za sklade. O b tem pa je 
po t rebno povedati , da se število za-
poslenih lani ni spremenilo. Uspešno 
je poslovala največja temel jna orga-
nizacija Maloproda ja , k i j e dosegla za 
856.260.291 dinar jev celotnega pri-
hodka, ka r j e sedemnajs tods to tkov več 
kot so načrtovali. Porabl jena sredstva 
so presegli za 17 odstotkov, ravno za 
toliko pa tudi dohodek , ki so ga ure-
sničili v višini 107.506.472 dinarjev. Ta 
temeljna organizacija je nameni la 
blizu 30 odstotkov več sredstev za 
sklade kot so planirali, zadovoljivi pa 
so bili v preteklem letu tudi osebni 
dohodki . Povprečni osebni dohodek v 
teh temeljni organizaciji združenega 
dela znaša 7.911 dinarjev. Temel jna 
organizacija Veleprodaja j e uresničila 
načrtovani celotni prihodek v višini 
845.845,319 dinarjev, kar je dobe r od-
stotek od načrtovanega. Porabl jena 
sredstva so prav tako odstotek nad 
planom, vendar pa so uresničili nla-

Z izločitvijo temeljne organizaci-
je nizke gradnje iz delovne or-
ganizacije Komunalni center je 
pričela v Velenju z novim letom de-
lovati delovna organizacija HPH, 
katere pomembna delovna enota je 
tudi hortikultura. 

Z raziskavo tržišča so v tej delov-
ni organizaciji sklenili, da bodo 
nudili invest i torjem celovito 
ponudbo. Prevzemali bodo gradbe-
na dela s celotno hortikulturno 
ureditvijo. Ugotovili so, da je de-
lovnih organizacij, ki bi bile uspo-
sobljene za takšna dela malo in da 
je povpraševanje po teh uslugah 
precejšnje. Gradbeniki namreč naj-
večkrat za sabo ne pospravljajo in 
tako mora iskati investitor novega 
izvajalca, ki poskrbi za okolico. 
Objekti, ki pa jih bo gradila delov-
na organizacija HPH, bodo tako 
urejeni, da jih bo investitor takoj 
lahko predal namenu. 

Delovna enota hortikultura je 
nastala iz dela vrtnarstva Velenje 
in bo tudi v prihodnje nadaljevala 
delo že utečene dejavnosti. Predv-
sem bodo preusmerili proizvodnjo 
v gojitev sadik, tako trajnic kot 

nirani dohodek v višini 53.349.032 di-
narjev. k a r j e šest odstotkov več kot so 
planirali. Tudi v tem tozdu so namenil i 
za sklade precej več sredstev kot so 
predvidevali. Uspešna j e bila tudi te-
meljna organizacija Proizvodnja, k i j e 
presegla planirani celotni pr ihodek za 
slabih deset odstotkov, pa tudi doho-
dek j e nekaj višji od planiranega. V 
skladu s p lanom so namenili sredstva 
za sklade. V temeljni organizaciji Ko-
operantov kmetijstvo so prav tako 
uspešno poslovali. Prihodek so v pri-
merjavi s p lanom presegli za 18 od-
stotkov, dohodek pa kar za 23 odstot-
kov. Vendar pa ta temeljna organiza-
cija ni ustvarila ostanka čistega do-
hodka za sklade. Tega pa niso ustvarili 
tudi ne v prejšnjih letih, tako da ta za 
lansko leto niti ni bil planiran. Po no-
vem letu deluje v sestavi Ere Velenje 
tudi Vino iz Šmartnega ob Paki. k i j e 
bilo v preteklem letu še samostojna 
delovna organizacija,. O b oceni po-
slovanja v Eri so obravnavali tudi nji-
hove poslovne rezultate. Tudi v 
»Vino« leto poslovali ugodno, saj so 
presegli tako planirani celotni priho-
dek kot dohodek delovne organizacije, 
pa tudi za sklade so namenili znatno 
več sredstev kol so načrtovali. 

OSEBNI DOHODKI SO USKLA-
JENI Z DOGOVORI 

Dobra rast dohodka v delovni or-
ganizaciji Era Velenje j e pogojevala 
tudi dobre osebne dohodke , v kateri so 
usklajevali z resolucijo in družbenim 
dogovorom. 

V Eri so ustvarili nad trideset mili-
jonov dinar jev za razširjeno repro-
dukcijo. poleg tega pa imajo še okoli 
devet milijonov dinar jev sredstev 
amortizacije. 

Uspešno so v delovni organizaciji 
uresničili vse stabilizacijske naloge in 
se držali vseh predpisanih omejitev. 

Nekol iko več sredstev namen ja jo v 
sklad skupne porabe, ker so se odločili, 
da bodo odslej dajal i jubi le jne nagra-
de, tako kot večina delovnih organi-
zacij v občini, na delovno dobo in ne 
tako kot doslej, ko so j ih dajali le de-
lavcem. ki so ves čas zaposleni v de-
lovni organizaciji. 

Precejšnjo težavo povzročajo v tej 
delovni organizaciji nerešeni stano-
vanjski problemi. Kl jub temu, da na-
men ja jo razrešitvi tega vprašanja pre-
cejšnja finančna sredstva, j e v delovni 
organizaciji še vedno precej zaposle-
nih, ki n imajo zadovoljivo rešenih teh 
vprašanj. Zaradi tega bodo morali v 
pr ihodnje v ta namen namenit i še do-
datna sredstva. 

DEL SREDSTEV ZAPOSLENIH 
UPORABLJAJO KOT OBRATNA 
SREDSTVA 

Za likvidnost delovne organizacije 
skrbijo vsi zaposleni tudi s tem, da 
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grmičevja za ureditev objektov, ki 
jih bodo urejali. Kot je povedala 
namestnica vodje te delovne enote 
Jožica Kumer, želijo pridelati ves 
potreben sadilni material sami. 

,,Seveda nam v začetku to ne bo 
uspelo, saj imamo sedaj le okoli 
Štiristo kvadratnih metrov površin 
pod plastinjaki. Zato je naša po-
membna naloga, da pridobimo v ta 
namen dodatne površine. Prav ta-
ko potrebam ne zadošča drevesni-
ca. Razmere v drevesnici v Kavčah 
pa niso najbolj ugodne, zato 
razmišljamo da bi te površine na-
domestili z drugimi. Vse te naloge 
bi morali uresničiti v tem sred-
njeročnem obdobju, saj računamo, 
da bi potem že lahko prevzemali tu-
di zahtevnejša dela. Seveda pa se 
bomo morali kadrovsko še okrepiti 
s potrebnim strokovnim kadrom. 

Tako kot v preteklosti bomo večino 
dela opravljali s sezonskimi delav-
ci. Področje našega dela je namreč 
sezonskega značaja." 

Poleg nekaterih del, ki so jih 
opravljali že pretekla leta, je delov-
na enota hortikultura pričela z ne-
katerimi novimi oblikami dela. 

daje jo polovico osebnega dohodka na 
hranilne knjižice in ga tako združuje jo 
v okviru hranilno kreditne službe, ki 
deluje v temeljni organizaciji Kmeti j-
stvo. Ta sredstva uporabl ja delovna 
organizacija kot obra tna sredstva in 
ravno s pomočjo teh sredstev lahko 
vzdržujejo zadovoljive zaloge. 

V preteklih letih so se srečevali tudi 
v Eri tako kot v večini trgovskih delo-
vnih organizacij z zelo veliko f luktu-
acijo. v e n d a r p a l a h k o rečejo, da se j e to 
področje popo lnoma umirilo. 

V pr ihodnje bo pot rebno posvetiti 
več pozornosti izbiri dobrih kadrov. 
Več sodelovanja pa si v Eri želijo s 
potrošniškimi sveti, katerih želje in 
pr ipombe so še zelo redke. Dobro so-
delujejo le s potrošniškim svetom v 
Pesju. 

RAZREŠITI VPRAŠANJE OSNO-
VNE PRESKRBE 

Tudi v novo srednjeročno obdobje 
stopa delovna organizacija Era s po-
membnimi nalogami, saj mora jo še 
bolje urediti vprašanje osnovne pre-
skrbe v občini. V naslednjih letih bodo 
svojo dejavnost zastavili v dosedanj ih 
okvirih s posebnim poudarkom razši-
ritve in izboljšave posameznih deja-
vnosti. 

Vprašanje preskrbe v naši občini še 
vedno ni zadovoljivo rešeno, saj si j e 
kar petnajst krajevnih skupnosti za-
stavilo v srednjeročni program razre-
šitev tega problema. Tudi v delovni 
organizaciji Era bi radi (a vprašanja 
kar najhi t reje razrešili. V nekaterih 

r imenh je prišlo d o usklajevanja s 
rajevnimi skupnostmi. Na tak način 

bodo gradili trgovino v krajevnih 
skupnostih Skale. Šentilj in Gorenje . 
Del sredstev bodo zagotovile krajev-
ne skupnosti same, drugi del pa delov-
na organizacija Era. Zelo 
velika naloga, ki čaka delovno 
organizacijo v naslednjem obdob ju in 
k njeni uresničitvi namerava jo pristo-
piti v najkra jšem času pa j e razrešitev 
osnovne preskrbe v soseski Šakek II. 
Za investicije bo delovna organizacija 
Era namenila v tem srednjeročnem 
obdobju 250 milijonov dinarjev. Od 
tega je okoli 60 odstotkov lastnih 
sredstev delovne organizacije, ostalo 
pa so bančna sredstva. 

Temeljna organizacija Kmetijstvo 
bo posodobila obstoječe zmogljivosti, 
načrtujejo pa tudi nadomestni objekt v 
Ravnah. V zasebnem sektorju pa bodo 
nadaljevali z že zastavljeno politiko, 
torej bodo skušali čim več kmeti j pre-
usmeriti. V ta namen bodo porabili 
precej denar ja . Še bolj namerava jo 
pospešiti proizvodnjo mleka in vzpo-
redno s tem mesa. Ohranit i pa name-
ravajo tudi hmeljišča, saj z izvozom 
pridobijo prepotrebne devize za na-
bavo umetnih gnojil in zaščitnih sred-
stev. 

Temel jna organizacija Veleprodaja 
načrtuje večje vlaganje v Celju, kjer 
imajo organizirano prodajo, poslujejo 
pa v najetih prostorih. 

V tozdu Proizvodnje bodo skušali 
izboljšati delovni proces, uredili pa bi 
radi tudi lastno skladišče materiala. 

Letos praznuje ta delovna organi-
zacija tridesetletnico delovanja. V teh 
dneh se v Eri pr ipravl jajo na prosla-
vitev tega pomembnega jubi leja , k i p a 
bo potekal v skladu s stabilizacijskim 
prizadevanji . Pripravili bodo le kul-
turno slovesnost, na kateri bodo po-
sebej počastili svoje jubi lante. Preko 
leta pa bodo za potrošnike organizirali 
manjše p ropagandne akcije. 

» 

Mira Zakošek 

Med nje sodi med drugim biotor-
kretiranje strmih površin. Povpra-
ševanje po teh uslugah je na našem 
območju precejšnje, tako da so s 
temi deli. takoj na začetku dosegli 
lepe rezultate. Lani so tako že 
uredili nekaj zelenic ob izgradnji 
prometnih objektov, pri izvajanju 
regulacijskih del, med drugim tudi 
smučišče na Rogli. Ozelenitev ve-
likih površin je namreč uspešna 
samo na ta način. 

Kot je dejala namestnica vodje 
delovne organizacije HPH Stan 
Mazej, je na področju hortikultur-
ne ureditvije ogromno dela in čc se 
bodo ustrezno usposobili, bodo 
lahko dosegali dobre rezultate. V 
prvih dveh letih tega srednjeročne-
ga obdobja se nameravajo kadrov-
sko okrepiti, urediti pa želijo 
dodatne površine za vzgajanje 
sadik in grmičevja, ki ga bodo po-
trebovali pri svojem delu. Zavedajo 
se, da je to izredno pomembno 
področje, saj ni vseeno kakšen je 
zunanji videz posameznega objekta 
in podoba, ki jo ustvari vrtnar je še 
kako pomembna. 

Mira Zakošek 

Sredi preteklega tedna so se na 
10. skupščini sešli delegati občin-
ske skupnosti za zaposlovanje 
Velenje. Med drugim so obravna-
vali realizacijo dela v letu 1980, 
delovni načrt za to leto, plan ob-
činske skupnosti za zaposlovanje v 
obdobju 1981-85, načrt zaposlova-
nja v tem letu ter sprejeli predlog 
spremembe statuta te. skupnosti in 
predlog pravilnika o postopku za 
uveljavljanje pravic za čas brez-
poselnosti. 

V razpravi so delegati poudarili, 
da je skupnost za zaposlovanje že 
zdavnaj prerastla okvire svojega 
delovanja. Pri uresničevanju za-
stavljenih nalog se je strokovna 
služba, ki izvaja program te skup-
nosti, znašla v zaostrenih gospo-
darskih pogojih in s prepovedjo 
zaposlovanja na administrativnih 
delih v dokaj neprijetnem položa-
ju, saj so ti ukrepi bistveno vplivali 
na nižjo stopnjo zaposlovanja. Ta 
je bila v celotni regiji komaj za 1,1 

odstotek višja od povprečne 
zaposlenosti v letu 1979. Občutno 
se je v letu 1980 povečalo število 
iskalcev zaposlitev. Konec decem-
bra lani je bilo v regiji 707 brezpo-
selnih, kar je za 23 ,8 odstotkov 
več kot decembra leta 1979: to 
število še ni tako zaskrbljujoče kot 
to, da je med njimi največ mladih 
in šolanih oseb, predvsem tehnikov 
in oseb, ki so sprejemale štipendi-
jo. Vzporedno s tem pa so se pri 
delovanju skupnosti za zaposlova-
nje porajale nove tožave, ki so v 
večji meri vplivale na vsa področja 
dela te skupnosti. Med drugim se 
je povečalo število upravičencev do 
denarnega nadomestila in zdravst-
venega zavarovanja, porastli pa so 
tudi izdatki za te namene. Bolj kot 
kdajkoli doslej je skupnost za 
zaposlovanje Velenje namenila 
največ pozornosti poklicnemu 
usmer j an ju in svetovanju, 
štipendijski politiki in zaposlova-
nju. 

Skromne možnosti za gospodar-
sko rast ter omejitev porabe in 
zaposlovanja zahtevajo še nadalje 
varčno gospodarjenje z minulim in 
živim delom. Zposlenost v združe-
nem delu naše občine — naj bi se v 
tem letu povečala le za 1,2 odstot-
ka. Z novimi naložbami pa je 
potrebno izboljšati kadrovsko 
strukturo. V zaostrenih gos-
podarskih razmerah mora zna-
šati udeležba rasti produktivnosti 
dela v prirastu družbenega 
proizvoda vsaj 50 odstotkov. Rast 
zaposlenosti pa se v tem sred-
njeročnem obdobju ne sme 
povečati za več kot 2 odstotka. 

Konec leta 1980 je bilo v or-
ganizacijah združenega dela naše 
občine zaposlenih 22.689 oseb, do 
konca tega leta pa naj bi se zaradi 
novih naložb, izpopolnitve ob-
stoječih zmogljivosti ali drugih 
vzrokov zaposlilo 454 ljudi ali 2 
odstotka. Prednost pri zaposlova-
nju bodo imele organizacije 
združenega dela s področja ener-
getike, ker je to dejavnost pose-
bnega družbenega pomena, prav 
tako pa bodo imeli prednost tisti 
proizvodni programi , ki 
izpolnjujejo minimalne zahteve 
kriterija izvozne usmeritve (vsaj 50 
odstotkov proizvodnje za izvoz.). 
Načrt zaposlovanja mora biti 
osnova štipendijske politike. 

V srednjeročnih smernicah 
razvoja je skupnost za zaposlova-
nje Velenje zapisala skrb za načr-
tno in * usklajeno izvajanje politike 
zaposlovanja, nadalje ustrezno 
poklicno informiranje in usmerja-
nje v šoli za potrebe združenega 
dela na našem področju, precej 
pozornosti bo namenjeno štipen-
diranju, zaposlovanju ter zagotav-
ljanju socialne varnosti iskalcev 
zaposlitev. Delegati so v razpravi 
menili, da si morajo samoupravni 
organi občinske skupnosti za 
zaposlovanje prizadevati za enotno 
kadrovsko politiko, saj bodo le ta-
ko lahko uspešno razreševali 
neskladja med ponudbo in 
povpraševanjem po delavcih. 

Natančneje pa mora biti v sred-
njeročnih načrtih te skupnosti 
izdelan tak sistem štipendiranja, ki 
bo zagotavl jal z m a n j š a n j e 
neskladij med izobraževalnimi 
odločitvami mladine in kardovski-
mi potrebami združenega dela ter 
družbe kot celote. Plan pa. ie 
potrebno dopolniti še za tiste, ki 
štipendije ne bodo prejemali. 

T. P. 

V občini vprašanje osnovne preskrbe še vedno ni zadovoljivo rešeno 

Delovna enota Hortikultura 

Vrtnar daje objektu celovito podobo 

Ko so gradbena dela zaključena, nastopi z deli delovna enota Horti-
kultura, ki da objektu končno podobo 



Koledar 
KOLEDAR 

Petek, 20. marec — Srečko 
Sobota, 21. marec — Benedikt 
Nedelja, 22. marec — Vasilij 
Ponedeljek, 23. marec — Slava 
Torek, 24. marec — Gabriel 
Sreda, 25. marec — Minka 
Četrtek, 26. marec— Maksima 

VETERINARJI V VETE-
RINARSKI POSTAJI VELENJE 

20. 3. — 26. 3. Peter Rihtarič, 
dipl. vet., Šoštanj, Prešernov trg 
7, telefon 881-143. 

ZOBOZDRAVIKI V ZDRAVST-
VENEM DOMU VELEJE 

21. 3. — 22. 3 dr. Mirjana To-
mas, Tomšičeva 53, Velenje, tel. 
852-164 

ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVENI 
POSTAJI ŠOŠTANJ 

20. 3. — 22. 3. dr Valter Pir-
šek 

23. 3. dr. Jovan Stupar 
24. 3. Peter Lazar 
25 . 3. — 26. 3. dr. Jovan Stu-

par 

ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVE-
NEM DOMU VELENJE i 

20. 3. dr. Natek (dnevni),1 dr. 
Prenc (nočni) 

21. 3. dr. Lešnik (dežurni), dr. 
Popovič (pom. dežurni) 

22. 3. dr. Lešnik (dežurni), dr. 
Popovič (pom. dežurni) 

23. 3. dr. Pustovrh (dnevni), dr. 
Grošelj (nočni) 

Gibanje prebivalstva 

MATIČNI URAD ŠOŠTANJ 
Smrti: 

Janez ŠKRABL. inv. upokoje-
nec. Rajnkovci pri Šmarju/Jel . , 
star 70 let; Anton Pl .ANKL, 
upokojenec. Skorno pri Šoštanju 
5. star 77 let; Stanislav VER-
MGNIK, inv,, upokoj.. Celje, 
Slandrov trg 3, star 56 I :t; Apo-
lonija MAROLT, upokojenka. 
Mozirje 80, stara 81 let: Arthur 
NACHBAR. upokojenec, Rade-
če, Pot na stadion 2, star 86 let; 
Henrik GAČNIK, inv. upokoje-
nec, Hrastnik, Pot Fr. Pušnika, 
star 76 let; Stanislav ŠKORJA-
NEC, pleskar. Velenje, Prešerno-
va 16, star 50 let. 

mali oglasi 

MIRNO POŠTENO D E K L E s 
službo išče v Velenju ali bližnji 
okolici sobo s souporabo kopal-
nice. Naslov v uredništvu. 

PRODAM BARVNI TELE-
VIZOR »GORENJE«. Vprašajte 
po telefonu 851-129. 

,VW 1200 J PRODAM. Star 5,5 
let, prevoženih 51.000 km. Sla-
pničar. Rudarska 2b, Velenje. 

PREKLICUJEM Č E K O V N O 
KARTO LB št. 10891/88 na ime 
Antonija Skledar. rojena 3. 1. 
1958, Kajuhova 2, Velenje. 

PRODAM VEČ TISOČ KO-
MADOV NOVE STREŠNE 
OPEKE. Milan Strahovnik, Lo-
kovica 101 b, Šoštanj. 

ZMRZOVALNO SKRINJO 
ZS 210 in nizek hladilnik ugodno 
prodam. Alojz Polanc, Veljka 
Vlahoviča 13, Velenje (852-427). 

GOLF JL, star 2 l^ti, prodam s 
plinsko napravo ali brez. Infor-
macije po tel. (063) 852-603, od 15 
— 21 ure. 

MENJAM STANOVANJE 
(100 m2), za manjše trosobno ali 
dvo in polsobno. Ponudbe na 
naslov: Škripec, Kersnikova 1/18, 
Velenje. 

ANORAK, pozabljen na smu-
čarskem tekmovanju v Šentilju, 
dobite pri JAKOBU GROŠLU. 
Silova 10. 

UGODNO PRODAM 
TRAKTOR »ZETOR«, 25 KM. 
Ivan Glinšek, Ložnica 19. Vele-
nje. 

OBVESTILO 
KIT ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA 
MOZIRJE 
OBVEŠČA , 
da bo po ugodni ceni 
RAZPRODAJALA Ž IVE K O K O Š I 
od 21. do 25. marca 1981 pri kooperantu 
F R A N C K A POLIČNIK, Gornji grad 151 
in od 23. do 25. marca 1981 pri kooperantu 
E J I JURJEVEC, Juvanje 1, Ljubno ob Savinji 
Kokoši so srednje težke, rjave, primerne za zakol ali za nadaljnjo rejo! 
Razprodaja ves dan v navedenem roku. 
Informacije po telefonu (063) 830-045, 830-010. 

ZDRUŽENE ZDRAVSTVENE ORGANIZACIJE 

VELENJE 

Dslovna skupnost skupnih služb 

RAZPISUJE 

prosta dela in naloge 

KNJIGOVODJE OSEBNIH DOHODKOV 

Kandidati morajo poleg splošnih izpolnjevati še naslednji 
pogoj: 
- imeti morajo srednjo izobrazbo ekonomske smeri in eno 

leto delovnih izkušenj. 
Sklenitev delovnega razmerja je za nedoločen čas, poskusna 
doba traja 60 dni. 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev pošljite v 
15 dneh po objavi na naslov: Združene zdravstvene organi-
zecije, kadrovska služba. Vodnikova 1, Velenje. 
Kandidati bodo o izbiri obveščeni v 30 dneh po preteku raz-
pisnega roka. 

I 
Rudarsko elektroenergetski 
kombinat Velenje 
DO Rudnik lignita Velenje 
Kadrovsko-splošni sektor 

Komisija za delovna razmerja pri DSSS DO RLV 

OBJAVLJA 
dela oziroma naloge 

TEHNOLOŠKA PRIPRAVA REMONTA 

Pogoji: — visoka ali višja strokovna izobrazba strojne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— družbeno-politična primernost 

Kandidati naj vložijo pismene prijave z ustrezno dokumen-
tacijo v 15 dneh od dneva objave na naslov: Kadrovska služ-
ba DO RLV, Prešernova 5, Velenje. / 

Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili o izbiri 30 dni 
po preteku objave. Delo se združuje za nedoločen čas 
s poizkusnim delom 90 dni. 

S •> • « -i 

OZD INDUSTRIJA U S N J A VRHNIKA 
TOZD TOVARNA U S N J A Š O Š T A N J 

Komisija za delovna razmerja TOZD Tovarna usnja Šoštanj 

OBJAVLJA 

naslednja prosta dela in naloge 

1. VODENJE PROIZVODNJE USNJENE KONFEKCIJE 
2. VODENJE ODDELKA KROM 

Za objavljena dela in naloge je določeno poskusno delo, ki 
traja 90 dni. 

Kandidati morajo poleg splošnih, z zakonom določenih 
pogojev, izpolnjevati še naslednje: 
pod 1.: 
— višja ali visoka izobrazba tekstilne ali galanterijske smeri, 
— 3 oziroma 5 let delovnih izkušenj na enakih ali podobnih 

delih in nalogah, 
— izpit iz varstva pri delu, 
— izbrani delavec bo imenovan za dobo 4 let; 

pod 2.: 
— višja ali visoka izobrazba usnjarske ali kemične smeri, 
— 5 let delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 

in nalogah, 
— znanje enega tujega jezika, 
— izpit iz varstva pri delu. 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izobrazbi 
v roku 15 dni po objavi na naslov: Kadrovska služba TOZD 
TUŠ, Glavni trg 2, 63 325 ŠOŠTANJ . 

Prijavljene kandidate bomo o izbiri obvestili v roku 10 dni 
po poteku razpisnega roka. 

Prireditve 

Kulturni center Ivan Napotnik Velenje 
Drevi ob 19.30 uri bo v domu 

kulture Velenje gostovalo Gledali-
šče brez tretjega iz Kopra s 
komedijo Andreja Jelačina: PIK-
NIK S TVOJO ŽENO. Igrata 
zakonca Marija in Andrej Jelačin. 
Vstopnice prodajajo v knjižnici 
Velenje. 

V petek, 27. marca 1981 ob 19. 
uri bodo v razstavnem prostoru 
Kulturnega centra Ivan Napotnik 
Velenje odprli razstavo slik in gra-
fik akademika Franceta 
MIHELIČA. Gorovila bo Melita 
Štele. V kulturnem programu bodo 
sodelovali: Irena Grafenauer — 

flavta, Aci Bertoncelj — klavir in 
pisateljica Mira Mihelič. 

Samo še do torka, 24. marca, bo 
v knjižnici Velenje odprta razstava 
ročnih del na temo vozlanje. 
Razstava je odprta vsak dan od 9. 
do 18. ure, v soboto od 9. do 13. 
ure. 

Hubert 
Camlek 

Nerazumljive usode vodijo življe-
nja. Hudo je. kadar se moramo za 
vedno posloviti od bližnjega. Ša huje 
paje, kose nepričakovano pretrga nit 
življenja dobrega sodelavca, tovariša 
in plemenitega športnika. In takšen 
je bil Hubert Camlek. 

Hubert Camlek se je rodil leta 
1944 v Pesju. Zadnjih petnajst let 
življenja je bil zaposlen v Gorenju . S 
svojo marljivostjo in vestnostjo je 
sprejemal ter opravljal vedno bolj 
zahtevne naloge. Bil je voznik na 
mednarodnih progah. Predano je 
opravljal svoje delo. ki je posegalo 
tudi v njegov prosti čas in njegovo 
družinsko življenje. 

Toda cesti je posvetil del svojega 
življenja tudi na motorju s prikolico. 
Hubert Camlek je prvič zmgal leta 
1973 in od tedaj naprej je bil šestkrat 
zapored državni prvak v cestnohi-
trostnih dirkah. Osvojil je dvakrat 
zapored zlato čelado, najvišje pri-
znanje v tem izredno zahtevnem 
športu. 

Hubert je bil odličen poznavalec 
mehanike in je sam skrbel za svojega 
železnega konjička. Mnogi ljubitelji 
tega športa so ga spremljali na šte-
vilnih tekmovanjih in nestrpno pri-
čakovali njegove rezultate. Hubertje 
zmagal ali odstopil, če je zatajil mo-
tor. Bil je vešč tekmovalec, borben, 
hraber. 

Avlo moto društvo Šaleška dolina 
je izgubila dobrega tovariša, tekmo-
valca vrhunskega razreda. Za njim 
bo ostala vrzelv moto športu. še večja 
pa bo ta na delovnem mestu v Go-
renju. 

Klubski tovariši in sodelavci 

RUDARSK I ŠOLSK I CENTER 

VELENJE 
Kadrovsko-socialni sektor 

Na podlagi določil ZZD, 22. čl. ZDR (Ur. I. S R S 24/77), 
določil 63. in 65. čl. statuta D S S S , določil pravilnika o delov-
nih razmerjih delavcev TOZD Vzdrževanje ter sklepa razpisne 
komisije D S S S z dne 12. 3. 1981 in sklepa KMDR TOZD 
Vzdrževanje z dne 11. 3. 1981 

RAZPISUJEMO prosta dela oziroma naloge 

VODJA SPLOŠNO-PRAVNEGA SAMOUPRAVNEGA 
SEKTORJA 
Kandidat mora razen splošnih in posebnih pogojev določenih 
z zakonom izpolnjevati še naslednje pogoje: 
— da ima visoko izobrazbo pravne smeri; 
— da ima tri leta delovnih izkušenj pri opravljanju ustreznih 

del in nalog; 
— da pri svojem delu uveljavlja načela samoupravljanja in je 

moralno-politično neoporečen. 
OGLAŠAMO (ponovitev oglasa) prosta dela oziroma naloge 
VODJA SEKTORJA VZDRŽEVANJA DELOVNIH SRED-
STEV 
Pogoj za zasedbo: / 
— diplomirani inženir strojništva ali diplomiran inženir elektro-

tehnike; 
— 5 let delovnih izkušenj; 

Pri obeh potrebah se sklepa delovno razmerje za 
nedoločen čas. Mandatna doba pri razpisu za vodja 
SPSS je štiri leta. Osebni dohodek se določa v zvezi s 
pravilnikom o osnovah in merilih za delitev sredstev za 
OD in sklada skupne porabe in drugih osebnih pre-
jemkov v DSSS oziroma v TOZD Vzdrževanje. 

Kandidati naj pošljejo svoje vloge z ustrezno 
dokumentacijo na naslov: Rudarski šolski center Ve-
lenje, Prežihova 3. Vloge poslane na razpis naj imajo 
oznako »RAZPIS SPSS«. 

Rok je 15 dni po objavi. O izbiri bodo kandidati 
seznanjeni v roku 30 dni po poteku roka objave. 

Z A H V A L A 

Ob nenadni izgubi naše drage mame in stare mame 

Marije Albreht 
upokojenke iz Topolšice . 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znaricem za darovano cvetje in nesebično 
pomoč. 

Posebna zahvala velja T G O G O R N J E — T O Z D Embalažnica. 
Hvala godbenikom TUŠ, duhovniku za oprav>jen pogrebni obred in upravi ter osebju doma 

ostarelih v Velenju za nego v zadnjih dneh njenega življenja. 

Žalujoči: hčerka Lizika, sinovi Jože, Anton, Zdravko in Franc z družinami ter ostalo sorodstvo. 

Z A H V A L A 

Po hudi nesreči nas je v 37. letu starosti zapustil 

Niko 
Mihaljevič 

Ob boleči izgubi sina, brata, svaka in strica se iskreno zahval jujemo vsem sorodnikom, sosedom 
prijateljem in znancem, ki so ga pospremili v tako velikem številu na njegovi zadnji poti, izrekli 

sožalje, darovali cvetje in vence ter nam pomagali v težkih trenutkih. 
Zahval jujemo se govornikom in duhovnikoma za opravljeni obred. 

Žalujoči: ata, mama, brat Božo in sestre Milka, Zora, Danica, Katica, Blaženka in drugo sorodstvo. 

Z A H V A L A 

O b boleči i zgubi l j u b l j e n e g a m o ž a , o č e t a in s t a r e g a o č e t a 

Jerneja 
Videmška 

iz Škal pri Velenju 

se z a h v a l j u j e m o vsem s o r o d n i k o m in z n a n c e m , ki s te ga p o s p r e m i l i n a n j e g o v i z a d n j i po t i 
m u d a r o v a l i v e n c e in cve t je . P o s e b e j h v a l a dr . H r i b e r j e v i , D O R E K . T G O — T O Z D P T 
T O Z D Š T E D I L N I K I . Z B in G D Škale , r u d a r s k i g o d b i , g o v o r n i k o m t e r d u h o v n i k u K u k u 

za o p r a v l j e n o b r e d . 

• ,-as / i .i-. 

Žalujoča žena Ivanka, sinova Jernej in Vinko, hčerki Gabrijela in Ivica z družino. 



Odbojka 

Dve zmagivgosteh 
V prvi slovenski tedenski od-

bojkarski ligi je OK Ljubno dva-
krat igral v gosteh in obakrat 
zmagal. Prvo tekmo so Ljubenke 
igrale v Novem mestu proti ekipi 
Krke in zmagale z rezultatom 1:3. 
Drugo tekmo so igrale v Lescah 
proti ekipi Gorih in jo prav tako 
premagale z 1:3(1:15, 15:10,9:15, 

11:15). Ljubenke so bile premo-
čan nasprotnik za domačo ekipo, 
ki se je kar dobro upirala. Z 
uspešnimi bloki in z dobro igro v 
polju so gostje povsem zasluženo 
zmagale in si še utrdile tretje me-
sto na lestvici. V nedeljo pa jih 
čaka derbi srečanja z Branikom 
(ml.) iz Maribora. 

Za OK Ljubno so igrale: Skok, 
M. in J. Jeraj, L. in M. Mori, Pod-
™enmšek, Orlovič, Zaleznik, 
Urešnik in Cerar. 

Darko Menih 

Velenja-Šoštanj 

Rudar: Iskra OK) 

Tudi iz enajstmetrovke ni bilo zadetka 
V drugem kolu spomladanske-

ga dela prvenstva so se nogome-
taši Rudaija srečali na domačem 
igrišču z Iskro iz Bugojna. Sreča-
nje ni zadovoljilo gledalcev, saj so 
se morali domačini iztržili le toč-
ko. Iskra je v nedeljo kljub viso-
kemu mestu na prvenstveni le-
stvici zaigrala zelo slabo, tako da 
so domači napadalci resnično za-
pravili veliko priložnost ne le, da 
osvojijo obe točki, ampak da si 
tudi izdatno izboljšajo gol razliko. 

Priložnosti za zmago je bilo 
obilo, vendar domači napadalci 
tudi s petih, šestih metrov niso 
mogli premagati vrataija gostov 
Šakare. kije bil edina svetla točka 
v nasprotnikovem moštvu, na-

jboljši igralec na igrišču in ob-
enem najbolj zaslužen, da so 
gostje odšli domov s točko. 

Domači igralci so prikazali ve-
liko borbenost in željo po zmagi. Z 
zmago proti gostom, ki so prišli v 
Velenje kot tretjeuvrščena ekipa 
na lestvici, so se hoteli izkupiti za 
visok poraz v prvem kolu. Veije-
tno je bila prav prevelika želja, da 
bi osvojili obe točki delni krivec, 
da niso uspeli. V drugem polčasu, 
zlasti pa v zadnjem delu srečanja, 
je bilo priložnosti na pretek in gol 
Iskre je vseskozi »visel v zraku«. 
Med vsemi temi prilikami naj 
omenimo največjo: V 73. minuti je 
Mujiča, ki je v drugem polčasu 

zamenjal Antoriijeviča, naspro-
tniKov obrambni igralec nepra-
vilno zaustavil v svojem kazen-
skem prostoru in sodnik Kralovič 
iz Zadra je upravičeno dosodil 
enajstmetrovko. Kapetan doma-
čih Rusmir pa je žogo poslal mimo 
desne vratnice. Fo tejliiadni prni 
za gledalce, so imeli igralci Ru-
daija še nekaj priložnosti za 
zmago, vendar je bila mreža go-
stov v nedeljo kot začarana. Po 
srečanju je bil seveda najbolj za-
dovoljen trener gostov Milan Ri-
bar, ki j s dejal, da bi si bili do-
mačini zaslužili zmago (slaba 
uteha), vendar je bila sreča na 
njihovi strani. V nedeljo gostujejo 
Velenjčani v Zenici proti Čeliku. 

Atletika 

Velik uspeh Stanka Miklavžine 
Na ba lkanskem prven- svoj uspeh že pred t ednom 

stvu, k i j e bilo v bolgarskem dni na m e d n a r o d n e m četr-
mestu Sliven, j e za jugoslo- tem teku žena v Velenju, 
vansko atletsko reprezen- kjer j e bil četrti, 
tanco nastopil tudi mlad i 
Velenjčan Stanko Miklavži- Med člani j e v Svilnu na-
na. Nastopi l j e v konkurenc i stopil tudi drugi član atlet-
mlajših članov v teku na skega k luba Velenje Dragan 
8000 m in dosegel odl ičen Anič. na t e k m o v a n j u v krosu 
rezultat, d r u g o mesto. Stan- je med 30 tekmovalci zasedel 
ko Miklavžina j e napoveda l dvajse to mesto. 

(VV) 130 cm in I reno Soič (XIV — 
divizija) 125 cm. 

v konkurenci sedmih razredov je 
najvišje skočil Dušan Reberčnik (AA), 
in sicer 150 cm, Vojko Sešel (VV) j e bil 
s 150cm drugi , Bojan Ša l amon(VV) pa 
s 145 cm tretji. 

Pri dekletih sedmega razreda j e 
zmagala Vojka Ta jn ik (VV) s 140 cm, 
druga j e bila Valerija Planine ( M P T ) 
135 cm, tretja pa Alenka Kos (VV) 130 
cm. 

Zvone Muršič (MPT) j e bil m e d 
učenci osmega razreda najboljši , sa j j e 
preskočil 160 cm, prav toliko j e pre-
skočil tudi Daniel Fekon ja ( K D K ) , ki 
j e bil drugi . Robi Tomic (AA) pa j e bil 
z istim rezul tatom tretji. 

Pri deklet ih j e osvojila prvo mesto 
Polona Cesar (VV), k i j e preskočila 140 
cm, na d rugo mesto pa se j e uvrstila 
Mate ja Oblišar (VV) s 135 cm. 

Prvenstvo 
osnovnih šol 

Na občinskem prvenstvu osnovnih 
šol naše občine j e sodelovalo 17 ekip s 
44 posamezniki . Tekmovalc i so stre-
ljali s serijsko zračno puško. 

Največ uspeha so imeli pionirj i in 
pionirke osnovne šole Miha Pintar 
lo l edo s 497 krogi, m e d pionirj i pa 
Renato Štorman, ki j e nastrel jal 171 
krogov. Med p ioni rkami j e zmagala 
osnovna šola Anton Aške rcs438 krogi, 
pri posameznicah pa Saška Bola s 179 
krogi. 

Pri pionir j ih j e torej slavila osnovna 
šala_Miha Pintar To ledo 497 krogi. 2. 
OŠ Anton Aškerc 405, 3. O Š Veljko 
Vlahovič 366, 4. Biba Roeck Šoštanj 
346, 5. O Š Bratov Letonje Šmar tno o b 
Paki 337 krogov. 

Med posamezniki j e nastreljal na-
jveč Rena to Š torman ( M P T ) 171,drugi 
je bil Janez Hiršel ( M P T ) 166, tretji 
Sandi Jovanovič (GS) 165, četrti Mu-
nib Vehabovič ( M P T ) 160, peti pa 
Fortunat Legner ( M P T ) 155 krogov. 

Pri pionirkah j e največ nastreljala 
ekipa osnovne šole Anton Aškerc, in 
sicer 438,2. O Š Veljko Vlahovič 395,3. 
OŠ Gus tav Šilih 275, 4. O Š Kare l De-
stovnik K a j u h Šoštanj 257,5. O Š Biba 
Roeck 185 krogov. 

Denis Bola (AA) j e bila najbol jša pri 
pionirkah, saj j e nastrel jala 179 kro-

gov, druga j e bila Mar j ana Pernač 
(VV) 160, tretja Mojca Močilnik (AA) 
160, četrta bandra S a t a n e (VV) 147, 
peta pa T a t j a n a Zilič (GŠ) 145 krogov. 

F. 2 . 

Tesen poraz 
Pretekli teden je bilo na spore-

du 14. kolo v slovenski košarkaški 
ligi. Igralci Elektre so nastopili v 
Trbovljah proti ekipi Rudaija in 
srečanje izgubili z rezultatom 
84:80 (48:44). Tudi tokrat so na-
stopili le s šestimi igralci. Elektra 
ima sedaj 12 točk in je na sedmem 
mestu. 

Največ košev je v srečanju z 
Rudarjem dal Udrih, in sicer 23, 
Breznik 21, Hliš 18, Napotnik 11, / 
Tominšek 5 in Letonje 2. 

Karate 

Dobre uvrstitve 
V nedel jo 15. marca j e bilo v R a v n a h 

na Koroškem 7. t radicionalno prven-
stvo v karate ju , ki se g a j e udeležilo 32 
karateistov iz devetih slovenskih k lu-
bov. Zarad i močne zasedbe j e vel ja lo 
tudi za n e u r a d n o republiško prven-
stvo. Pravico d o udeležbe na tekmo-
vanju so imeli nosilci rjavih in črn ih 
pasov. 

Že na začetku tekmovanja j e za ve-
liko presenečenje poskrbel Velenjčan 
Devedžič. k i j e v 1. kolu premagal pr-
vega favori ta t ekmovanja , d ržavnega 
reprezentanta Romiha iz Trbovel j . V 
nada l jevanju tekmovanja pa j e imel 
Devedžič smolo, saj j e zaradi po-
škodbe a rkade moral predat i vsa 
nada l jn ja srečanja. N a odl ično t re t je 
mesto pa s e j e uvrstil Smajlovič. 

Rezultati: 1. Javoršek (Maribor) , 2. 
Mavhler (Emona Ljubl jana) , 3. 
Smajlovič (Velenje) , od 5-8 mesta p a 
so se uvrstili Velenjčani Devedžič, 
Korpnik in Ahmetovič . 

28. marca bodo Velenjčani gostili 
karateiste iz Celovca. Dvoboj bo v 
Rdeči dvorani. To bo povratno sreča-
nje, prvega so Velenjčani prepričljivo 
dobili. 

Pelo je več kot 700 mladih pevcev 

Srečanje mladih pevcev občine Velenje 

Prihodnje leto srebrni 
jubilej 

,,Vesel sem, da sem slišal vrsto 
lepih dosežkov, začenši s progra-
mom, kije bil, najmanj kar lahko 
rečem, primeren. Slišali smo celo 
nekaj prvih izvedb. Zares dobro 
izbran program, kar kaže na dob-
ro usmeritev otroškega in mladin-
skega petja v občini. Spodbudno 
je tudi, da ima vsaka šola svoj 
zbor, nekatere dva ali celo tri in 
da je bilo na odru tudi nekaj 
novih mladih zborovodij. Iz vse-
ga tega sklepamo, da lahko Ve-
lenjčani sčasoma pričakujejo še 
večje dosežke tudi izven občine." 

S temi besedami je na kratko oce-
nil 24. srečanje mladih pevcev 
Šaleške doline profesor Egon 
Kunej iz Celja na pogovoru s 
pevovodji, glasbenimi pedagogi 
in ravnatelji. Enakega mnenja je 
bil tudi profesor Bole iz pedagoš-
ke akademije iz Ljubljane, ki je 
prav tako dejal, da je otroško in 
mladinsko zborovsko petje v le-
tih, odkar spremlja velenjska 
srečanja, zelo napredovalo. Pri 
tem pa je dejal, da Velenje ni 
naključno postalo to, kar je na 

področju otroškega in mladinske-
ga petja. 

Vzrok je treba iskati v 
prizadevnem delu posameznikov 
kot tudi v kolektivnem delu. Pro-
gram je bil zelo lepo izbran, slišali 
smo 45 pesmi, od tega osem od 
tujih avtorjev, devet ljudskih 
pesmi, med domačimi avtorji pa 
sta zlasti izstopala Kogoj in Jež. 
Na srečanju se je predstavilo 
petnajst zborov. V večini so bili 
otroški zbori — bito jih je kar 
enajst. Zaradi bolezni zborovod-
kinj letos nista nastopila otroška 
zbora iz vzgojno varstvenih usta-
nov in dekliški pevski zbor velenj-
ske gimnazije. Izstopala je osnov-
na šola Veljko Vlahovič, saj se je 
predstavila kar s tremi zbori — 
mladinskim in dvema otroškima 
zboroma. 

Na tej šoli namreč nimajo težav 
s kadrom za to področje, kot na 
primer v Smartnem ob Paki, od 
koder ni bilo nobenega zbora. 
Razveseljivo je, da sta spet 
nastopila zbora iz obeh šoštani-
skih osnovnih šol. Tako se je 

gledalcem v dvorani predstavilo 
več kot 700 mladih pevcev, ki s to 
revijo vsako leto čestitajo mate-
ram za 8. marec, saj je srečanje 
vsako leto organizirano tudi v po-
častitev mednarodnega praznika 
žensk. 

Dvorana je bila tudi tokrat 
prepolna, vstopnic je bilo veliko 
premalo kot pa tistih, ki so hoteli 
dve uri preživeti ob poslušanju 
petja iz mladih grl. Mladi pevci in 
zborovodkinje, med katerimi je 
bil tudi en zborovodja, pa so bili 
za svoje enoletno delo in trud na-
grajeni z dolgim ploskanjem in 
čestitko ter priznanjem, ki sta jim 
ga izročila tajnik in predsednik 
ZTKO Velenje Vinko Šmajs in 
Karel Kordež. 

Tudi letošnje srečanje sta or-
ganizirala Zveza kulturnih or-
ganizacij občine Velenje in 
glasbena šola Fran Korun Koželj-
ski Velenje. Prihodnje leto bo 
srečanje morda še pomembnejše, 
saj bo slavilo že srebrni jubilej. 

S. V. 

Takole je kapetan Rusmir zastreljal enajstmetrovko 

Nastop Irene Grafenauer 
in Acija Bertonclja 

V petek, 27. marca bosta v Velenju 
gostovala mlada glasbena umetnica 
Irena G r a f e n a u e r in pianist Aci Be-
toncelj. Imela bosta tri koncerte, in 
sicer o b 12 za šolsko mladino v Šo-
š tanju , o b 16.30 uri za šolsko mlad ino v 

Velenju in o b 19. uri večerni koncert o b 
otvoritvi razstave slik in grafik Fran-
ceta Miheliča v knjižnici. 

Irena Grafenauer-Krs t ič j e pri nas in 
v svetu uvel javl jena flavtistka. Po vseh 
svojih prejšnjih uspehih j e koncem 
prejšnjega leta zmagala še v Ženevi na 
30. m e d n a r o d n e m glasbenem tekmo-
vanju, ki se g a j e udeležilo 178 mladih 
flavtistov z vsega sveta. Žirija ji j e so-
glasno priznala prvo mesto ter s tem 
prvo nagrado. Poleg tega pa j e dobila 
še prvo nagrado za najbol jšo inter-
pretacijo Mozartovega koncerta za 
flavto in orkester v D-duru in nagrado 
»Ernest Ansermet« za najbol jšo inter-
pretacijo nasploh. N a tekmovanju v 
Miinchnu je že dvakrat požela vsa 
pr iznanja, letos pa j e dobila tudi na-
grado Prešernovega sklada. 

Sicer pa ta mlada flavtistka kar ne 
more priti d o počitka. Pred nedavnim 
je posnela dve plošči, in sicer z orke-
strom Slovenske f i lharmoni je pod 
vodstvom Antona Nanu ta ter v Zvezni 
republiki Nemčij i pri založbi Preisler. 
S Kar lom Richetr jem, ki j e nedavno 
umrl, j e nastopila kot solistka na nje-

govi poslednji turneji po Zvezni repu-
bliki Nemčiji , Belgiji in Nizozemski. 

Na koncertu v Velenju in Šoštanju 
bo igrala dela Roussela, Kuhlau-a, ' 
Dopple r ja in Prokof jeva . 

Porazi v spomla-
danskem delu 

V treh kolih spomladanskega 
dela prvenstva v prvi slovenski od-
bojkarski ligi Topolšanom še ni 
uspelo osvojiti novih točk. Najprej 
jih je v Topolšici presenetila 
Vuzenica, ki jih je premagala z 
rezultatom 2:3. V drugem kolu so 
gostovali v Slovenski Bistrici in 
tesno izgubili s 3:2 z vodečo 
Polskavo. V tretjem kolu so 
odbojkarj i Topolšice zopet 
razočarali na domačem terenu, saj 
so izgubili srečanje z Žerjavom kar 
z 0:3 (9:15, 17:19, 13:15) 
Najzanimivejša sta bila drugi in 
tretji set, kjer sta se moštvi menja-
vali v vodstvu, a so v zaključnih 
trenutkih imeli gostje več sreče. V 
soboto ob 17. uri bo zanimiva 
tekma Topolšica: Savinjska v 
telovadnici osnovne šole 
Topolšica. 

Za OK Topolšico so igrali: 
Menih, Meršak Marinšek, Zab-
kar, Aravs, Golob, Šmon, 
Kugonič, Blagotinšek, Venek. 

Darko Menih 

Dobri rezultati 
Zveza telesnokulturnih organizaci j 

občine Velenje j e pripravila zadnje dni 
preteklega meseca na Gol teh občinsko 
prvenstvo osnovnih šol v veleslalomu. 
Pri eicibankah j e zmagala R o m a n a 
Zorman (GŠ) s časom 33.14, druga j e 
bila Jerneja Kemper le (GŠ) 36.99, 
tretja pa Irma Šlutej (AA) 40.72. 

Pri cicibanih j e slavil Robi Ravnjak 
(BR) s časom 32.42, na d rugo mesto se 
j e uvrstil Mate j Mejovšek ( M P T ) 
32.67, na na tretje pa Mate j Koš ic (AA) 
33.27. 

Saša Silovšek (AA) j e bila s časom 
51.42 najbol jša pri mlajših pionirkah, 
druga j e bila Mojca Pusovnik (BR) 
54.17 in tretja F ran ja Rudnik (BL) 
58.84. 

med mlajšimi pionirji j e osvojil prvo 
mesto Miran Budna (AA) s časom 
51.92, na drugo mesto se j e s časom 
55.72 uvrstil Botjan Blagotinšek (AA), 
na tretje pa Grega Verbuč (GŠ) 55.75. 

Najbol j spretna med vratc i je bila pri 
starejših pionirkah Polona Cesar (VV), 

k i j e progo presmučala v času 1.00.19, 
druga j e bila Andre ja Kolenc (AA) 
1.00.61, tretja pa Kseni ja Nežmah 
(AA) 1.00.65. 

Med starejšimi pionirji j e zmagal 
Tomaž Potočnik (GŠ) s časom 50.66 
pred Iztokom Melanškom (GŠ) 52.31 
in tretjeuvrščenim Andre jem Hudo-
vernikom (GŠ) 52.96. 

Množična 
udeležba 

Na osnovni šoli Miha Pintar Toledo 
j e bilo zadnj i teden minulega meseca 
občinsko prvenstvo osnovnih šol v 
suvanju medicinke. Nastopilo j e 119 
učencev in učenk. 

Med petimi razredi j e v suvanju 3 kg 
težke medicinke pri fant ih zmagal 
Marko Ojsteršek (BR) z rezultatom 
8.60, drugi j e bil R a j k o Blatnik (BR) 
8.46, tretji pa Aleš Stropnik (AA) 8.04. 

Med dekleti j e bila najbol jša Alenka 
Sagmajster (VV), ki j e medic inko su-
nila 7.88 m, Tan ja Podgoršek ( B R ) j e 
bila z rezul tatom 7.32 druga, tretja pa 
Jerica Lednik (VV)7.10. 

V konkurenci 6. razredov je pri su-
vanju 3 kg medicinke pri učencih 
osvojil prvo mesto Branko Lesjak (GŠ) 
10.64 pred Igorjem Repnikom (XIV. 
divizija) 10.05 in T o m a ž e m Rudol fom 
(BR) 9.99. 

Pri dekletih j e zmagala Klavdija 
Kolmanič (GŠ) z rezultatom 8.52, na 
drugo mesto se j e z rezultatom 7.38 
uvrstila Branka Hudourn ik (AA), na 
tretje mesto pa Andreja Centrih (GŠ) 

Pri sedmih razredih j e v me tan ju 4 
kg medicinke pri fantih slavil Andre j 
G e r m a n (AA) 9.89, drugi j e bil Dare 
Ocepek (GŠ)9.62, tretji pa Robi Bosilij 
(VV) 9.22. 

Dekleta so suvala 3. kg medicinko. 
Največ uspeha je imela Mateja Ježo-
vnik (AA). k i j e vrgla medicinko 10.02 
m daleč, na drugo mesto se je z rezul-
tatom 9.35 uvrstila Jožica Gros (GŠ), 
na tretje pa F ran j a Šmon (BR) 8.85. 

Med fanti osmega razreda j e 5. kg 
medic inko najdl je sunil Robi Tomic 
(AA) 11.69, Dani Fikonja ( K D K ) j e bil 
s 10.60 m drugi. Mart in Sajko (AA) pa 
s 10.05 tretji. 
• Magda Skledar (AA) j e bila na-

jboljša pri metan ju 4 kg medicinke, saj 
j o j e vrgla 8.44 m, druga j e bila Ema 
Potočnik (GŠ) 8.33. tretja pa Branka 
Cvikel (GŠ) 8.21. 

Skok v višino 
Pretekli mesec je bilo na osnovni šoli 

Anton Aškerc občinsko prvenstvo v 
skoku v višino. 

Pri peiih razredih je med učenci 
preskočil največ, to j e 130 cm, Sašo 
Tekavc (VV), Aleš Pečovnik ( K D K ) je 
bil s 125 cm drugi, Gregor Suhadolnik 
(VV) pa prav tako s 125 cm tretji. 

Pri dekletih j e Simona Dolinar (VV) 
bila s 120 cm prva, Nataša Grobelnik 
s e j e s 120 cm uvrstila na drugo mesto, 
na tretje pa Jerica Lednik (VV), ki j e 
preskočila prav tako 120 cm. 

Med fanti šestega razreda j e zmagal 
Marko Zaje (VV) s 150 cm, drugi j e bil 
Uroš Rotnik (BR) 145 cm. tretji pa 
Romeo Kočar (VV), k i j e preskočil 140 
cm. 

Pri dekletih j e slavila Lidija Brglez 
(VV) s 130 cm, pred Jasno Jakopec 


